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 ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 

 

 

 
 

           PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  

data de 20.12.2018 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul Palcău Ciprian Ștefan  care a fost 
ales preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr.448/2018 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali prezenți. Durata 
mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 
 

D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
“Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului 

Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat 
prezenţa până la această oră un număr de 18 consilieri. (Lipsește d-nul consilier Filiche Ionel 
Marius, Mureșan Vasile, Muzsic Robert Eugen). 

 
Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: d-nul Primar Dan 

Bobouțanu și d-nul Secretar Laslău Militon Dănuţ. 
 
 Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 

Municipiului Hunedoara precum și presa locală.” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuţ:  
„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara nu a avut obiecţii până la data 

prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local din 
data de 28.11.2018,  12.12.2018 și 18.12.2018. 

Procesele verbale ale şedinţelor anterioare din data de 28.11.2018,  12.12.2018 
și 18.12.2018 au fost semnate de către Secretar, precum şi de către preşedinții şedinţelor 
anterioare şi se supun aprobării Consiliului Local. 

 
Procesele verbale se aprobă  în unanimitate. 
 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
 „Dau cuvântul d-lui primar  pentru a prezenta ordinea de zi.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 

         „Propun suplimentarea ORDINII DE ZI prin introducerea după punctul 40 a 
următoarelor proiecte de hotărâre: 

 
1. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului Consiliului Local 
al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la Societatea Parc Industrial 
S.R.L. HUNEDOARA . 
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2. Proiect de hotărâre  privind acordarea unui mandat special reprezentantului Municipiului 
Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la Societatea PRIM TRANSPREST 
HUNEDOARA S.R.L. . 
 
3.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării și completării Actului Constitutiv al Societății 
Salubprest Hunedoara S.R.L. . 

 
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 

„Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate.  
                       Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător. 

  
   După punctul 40 al ordinii de zi, se va lua o pauză de 10 de minute pentru 

studierea materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de specialitate pentru proiectele 
de hotărâre. 

 
”Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au 

un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, 
în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea 
ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 
393/2004 privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea 
şi adoptarea de hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77, sunt nule de drept.  

Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin ridicarea 
mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate- 18 voturi ”pentru”. 
 

”Eu nu o să votez domnule Secretar, la punctele 27 și 37.” 
 
D-na Fărcaș Bianca Magdalena: 
”Nici eu nu votez la punctul 16.” 
 
La punctul 1 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor la Muzeul „Castelul Corvinilor” pe anul 
2019. 

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 - D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
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În continuare se dă cuvântul d-lor. consilieri. 
 
D-nul Giurgiu Radu: 
”Doresc să propun un amendament și spun următoarele. Cum majoritatea 

cetățenilor din oraș vizitează Castelul cu rude, prieteni sau cunoștințe din alte orașe sau țări, 
urmând să plătească de fiecare dată prețul unui bilet întreg, propun următorul amendament ce 
consider că va rezolva această problemă. Art.1, numărul curent 7, urmând ca restul pozițiilor 
să fie renumerotate. Denumire taxă specială sub forma unui abonament lunar la vizitare, 
cuantum 40 lei/persoană/an pentru maxim 10 vizite. Prin acest abonament, ne asigurăm că 
hunedorenii dornici să-și conducă prietenii prin Castel, vor avea ocazia să o facă la un preț 
redus. De asemenea, ca metodă de lucru specifică vânzării și folosirii abonamentelor, 
următorul amendament: ”art.5 cu următorul conținut, celelalte articole urmând a fi 
renumerotate. Stabilește procedura de achiziție abonament anual de vizitare, Muzeul Castelul 
Corvinilor, după cum urmează: achiziția abonamentelor se va face pe bază de C.I., respectiv 
carnet elev, de la casieria Castelului sau de la Centrul de Informare Turistică doar în lunile 
Ianuarie, Februarie ale fiecărui an pentru anul în curs, urmând ca abonamentul să conțină 
numărul și seria de la C.I., respectiv numărul matricol din carnetul școlar, plus numele 
persoanei, astfel încât cartela pentru intrarea în Castel să se obțină atât în baza 
abonamentului dar și a documentului de identitate, respectiv a carnetului de elev, care certifică 
că persoana ce-l deține este îndreptățită să și-l folosească” și fac o paranteză, aici nu mă refer 
doar la hunedoreni ci la orice fel de persoană. Ca procedură de lucru, în afara 
amendamentului vin cu următoarele precizări: persoana beneficiară de abonament se va 
prezenta la casieria Castelului sau la Centrul de Informare Turistică unde va prezenta 
abonamentul și documentul de identitate, C.I., carnet elev, urmând ca de acolo să i se 
elibereze biletul de intrare, adică cartela. Se va bifa în programul informatic vizita persoanei, 
precum și pe abonament, astfel încât să poată țină o evidență strictă și corectă a intrărilor în 
Castel. Vă mulțumesc.” 

 
D-nul Tincu Sorin – Director Muzeu Castelul Corvinilor: 
”Aș vrea să sesizez o mică problemă tehnică, biletele nu vor putea fi eliberate la 

Centrul de Informare Turistică pentru că așa cum se știe, există un program informatic la 
casieria Castelului care generează acele bilete cu coduri de bare. Dacă se optează pentru o 
soluție de genul acesta, neapărat va trebui coordonată și verificată la casieria Muzeului. La 
Centrul de Informare Turistică nu văd cum este posibil.” 

 
D-nul Giurgiu Radu: 
”Ok. Deci rămâne atunci doar la casieria Castelului. Retrag din amendament 

Centrul de Informare Turistică.”  
 
D-nul Tincu Sorin – Director Muzeu Castelul Corvinilor: 
”Remarc că cuantumul abonamentului este aproape cât prețul unui bilet. Un bilet 

are 30 de lei, un abonament pe an, 40.” 
 
D-nul Giurgiu Radu: 
”Este corect să fie așa, deoarece este vorba de un abonament și acest 

abonament…” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Dacă îmi permiteți, nu se poate face doar pentru localnici. Dacă vă amintiți bine, 

s-a mai încercat o asemenea chestiune și nu merge doar pentru localnici pentru că o să ne 
întoarcă Prefectura.” 
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D-nul Giurgiu Radu: 
”Nu este pentru localnici, este pentru toată lumea.” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Eu îl completam pe domnul Ardelean că spunea că este doar pentru localnici și 

specific, nu se poate doar pentru localnici.” 
 
D-nul Bădin Ion: 
”Mi se pare și mie hilară treaba că trebuie abonament, că vin niște prieteni și 

trebuie să-i însoțesc, să mă duc cu ei la Castel. Păi am fost și eu la Schonbrunn, am fost la 
Peleș, la prieteni care locuiesc în zona respectivă, ei au stat au băut o cafea, că îl văzuseră de 
nu știu câte ori și eu m-am dus să vizitez că am ghid, am tot ce îmi trebuie. Adică, nu trebuie 
să mă duc cu prietenii mei să viziteze Castelul de 30 de ori pe an sau de 10 ori pe an. L-am 
văzut o dată de două ori, mă satur. Se duc prietenii mei. Eu stau la Werk și beau o cafea.” 

 
D-nul Ardelean Cosmin: 
”Eu am vrut să iau cuvântul ca să-l susțin pe domnul consilier Giurgiu. În toată 

lumea asta, am fost chiar și la Hermitage în Saint Petersburg și cetățenii ruși au un tarif cam 
de 5% din prețul de intrare. De ce? Pentru că își protejează obiectivele turistice și e normal. 
Dacă apelăm la astfel de abonamente, este drept, nu putem face numai pentru cetățenii 
Hunedoarei, dar sunt și din cetățenii Hunedoarei, eu m-am simțit foarte prost că a trebuit  să 
însoțesc un grup de străini și pur și simplu, văzându-l Castelul de nenumărate ori n-am mai 
plătit acea intrare și am rămas afară. Nu este normal. Eu zic că încasările la Castel cred că vor 
crește în măsura în care vor fi aceste abonamente. Eu sunt convins că abonamentele vor fi la 
dispoziția hunedorenilor, mai mult ei și le vor procura și cred că încasările pentru Castel, vor 
crește.” 

 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Ca o completare, pentru domnul consilier Ardelean. V-ați raportat la Rusia, noi 

ne raportăm la prevederile Codului Fiscal din România. Repet, nu poate să existe discriminare 
între cetățenii Hunedoarei și alți cetățeni.”  

 
D-nul Giurgiu Radu: 
”Specific încă o dată, că mă refer la toți cetățenii din țară nu doar la cei din 

Hunedoara, în cadrul amendamentului.” 
 
D-nul Ilea Sorin: 
”Eu nu comentez dacă trebuie să fie abonament sau nu, dar domnul Ardelean 

dacă tot este hunedorean, ar trebui să plătească și dânsul de fiecare dată când merge pentru 
că prin banii aceștia susține comunitatea din care face parte. Nu trebuie să fie privilegiat pentru 
că este hunedorean. Ca să nu mai spun că, problema aceea cu deșteptăciunea…” 

Se supune la vot amendamentul domnului consilier Giurgiu Radu Bogdan, 
care întrunește 8 voturi ”pentru” (Ardelean Daniel - Cosmin, Olariu Nicoleta, Giurgiu 
Radu Bogdan, Popa Mihaela, Popovici Corina - Virginia, Jitian Simion, Sevastru Bujor 
Virgil, Kofity Zoltan) și 10 voturi ”împotrivă” (Bădin Ion, Fărcaș Bianca Magdalena, Ilea 
Sorin, Leanca Marius, Palcău Ciprian Ștefan, Scurtu Raul, Todor Ramona Elena, Voinia 
Claudiu Sorin, Borca – Lucan Laura Valentina, Constantin Ion). 

Amendamentul nu a fost adoptat. 
 

  Întrucât nu  mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate  

                      Art.1- 9 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.460/2018 se aprobă  în unanimitate 
 
La punctul 2 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție) Proiect de hotărâre privind stabilirea unor taxe aplicate de către Complex Sportiv 
„Michael Klein” Hunedoara şi Ştrandul Municipal, pe anul 2019.   

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Am de făcut o completare. Pentru că astăzi vom vorbi în mare parte a timpului 

despre stabilirea taxelor pentru 2019. Eu am mai spus-o și o repet. Din impozitele și taxele 
persoanelor fizice și juridice din Municipiul Hunedoara, respectiv taxele pe teren, pe clădire și 
pe mașină, municipalitatea încasează aproximativ 3.000.000 euro. Din biletele vândute la 
Castelul Corvinilor, probabil că depășim 1,5 mil euro. Nu chiar orașul susține Castelul, ci de 
fapt Castelul susține orașul și vă rog să remarcați acest lucru. Sigur că da, putem să avem 
inițiative benefice în ideea în care putem demonstra că vom mări încasările, nu că le vom 
scădea. În momentul în care facem amendamente la aceste taxe, să ne gândim la acest lucru. 
Atunci când tot dumneavoastră solicitați pe bună dreptate pentru cetățenii Municipiului 
Hunedoara, să tundem iarba mai des, să curățăm zăpada mai des, să facem alte investiții mai 
bune, gândiți-vă de unde luam banii. A fi populist, sigur că da, este foarte ușor. Păi să vedeți 
consilierii PSD câte îmi spun dânșii mie. Hai să dăm gratuitate la toată lumea, dar o dată vreau 
să studiați foarte bine legea, aparatul Primăriei vă stă la dispoziție și nu cred că domnul 
Secretar sau Biroul Juridic nu a dat vreodată o explicație. După ce studiem legea, vedem cum 
aducem banii la bugetul local, nu cum diminuăm bugetul local și atunci putem să fim toți de 
acord. De ce spun acest lucru? Pentru că după ședință cu siguranță dumneavoastră iar veți 
scrie în mediul online cum cei de la PSD în frunte cu Primarul, nu au vrut să facă și să dreagă, 
dar nu aveți alternative, nu puneți nimic în loc. Puneți ceva în loc la bugetul local în așa fel 
încât să mărim calitatea vieții în Municipiul Hunedoara. Să aducem bani din ceea ce 
desfășurăm noi ca activitate. Vor mai urma și alte taxe și vor mai urma și alte discuții privind 
aceste gratuități, dar vă reamintesc stimați colegi, cetățenii din Municipiul Hunedoara, adică 
noi toți avem cel puțin cinci oportunități într-un an de a intra la Castelul Corvinilor gratis prin 
acele zile a porților deschise. Oare ați uitat acest lucru? Ziua porților deschise. Ați dori 
dumneavoastră consilierii să mergeți cu un grup la Castel. Exact domnul consilier Ardelean. 
Nici unul dintre dumneavoastră n-a plătit și nici dumneavoastră n-ați fi plătit dacă ați fi intrat. 
Am făcut tot timpul acest lucru și față de nenumărate grupuri de copii care vin din diverse 
instituții, tot felul de delegații pentru a vizita Castelul, dar nu veniți să ne explicați cum vreți să 
reduceți veniturile Castelului prin tot felul de aberații. Ajutați Castelul să se dezvolte, iar 
dezvoltarea vine și prin acest preț al biletului și celelalte care mai vin Ștrandul, Bazinul de înot, 
Muzeul de Arheologie, toate cele care aduc venituri la bugetul local pentru că la bugetul local 
aduc veniturile acestea, nu la alt buget. Mulțumesc.” 

    
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
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 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate  

                      Art.1- 7 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.461/2018 se aprobă  în unanimitate. 

 
La punctul 3 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor la Muzeul de Arheologie, Istorie și 
Etnografie Hunedoara, pe anul 2019. 

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

   
Se dă cuvântul: 
 
 - D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul  Giurgiu Radu: 
” În primul rând vreau să mă adresez d-lui primar referitor la intervenția pe care a 

avut-o adineauri.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Vă rog să vă referiți la subiect, la punctul 3 da?” 
 
D-nul  Giurgiu Radu: 
” Nu, mă adresez la ceea ce ați spus pentru că și dvs. v-ați adresat la ceea ce am 

spus eu.” 
 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
”Vă rog frumos la subiect dacă aveți ceva de spus, dacă nu, nu.” 
 

D-nul  Giurgiu Radu: 
”Corect! La subiect. Vorbim despre taxe, da. Și vorbim despre taxe la Muzeul de 

Arheologie, care este parte integrantă din complexul muzeal, da. Există și Castelul Corvinilor și 
Muzeul de Arheologie. Banii care sunt aduși la buget și aș dori să vă gândiți la ceea ce vă 
spun acuma, vin în modul următor. Un cetățean din Hunedoara sau haideți să o luăm altfel. 
Câți dintre cetățenii Hunedoarei...” 

                       
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
”Faceți un amendament la Muzeul de Arheologie?” 
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D-nul  Giurgiu Radu: 
”Bineînțeles, dar prima dată vreau să vă explic. Câți dintre cetățenii Hunedoarei 

credeți că vizitează Castelul și Muzeul pentru a aduce bani la bugetul orașului? Infim. Infim, nu 
avem nici un fel de statistică în acest sens dar infim cu siguranță. Doi la mână. De câte ori 
credeți că un cetățean din Hunedoara intră în Castel sau Muzeul de Arhiologie pentru a plăti 
biletul, într-un an? De 3-4 ori ca să aducă bani la buget, nu. Probabil că o singură dată când 
vine cineva.” 

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
”Amendamentul vă rog, d-nul Giurgiu.” 
 
D-nul  Giurgiu Radu: 
”Stați ca să termin, vă rog mult de tot. Mai departe. În momentul în care am spus 

40 de lei și acum veți vedea o altă sumă pe care o înaintez, însemnă mai mult decât prețul de 
intrare o singură dată, la Castel, care era 30 acum e 40 de lei, deci câștigăm de fapt 10 lei, 
pentru că a doua oară cetățeanul nu ar mai intra.” 

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
”D-nul Giurgiu, amendamentul vă rog frumos.” 
 
D-nul  Giurgiu Radu: 
”Dar știți ce vă rog atunci, nici după să nu se mai vorbească pe aceași temă.” 
 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
”Faceți amendamentul.” 
 
D-nul  Giurgiu Radu: 
”Acum discutăm, vă mulțumesc. În ideea anterior exprimată în cazul Castelului 

vin și la prezenta hotărâre cu următorul amendament: 
Art.1, numărul curent 3, urmând ca restul pozițiilor să fie renumerotate. 
            Denumire taxa:Taxa specială sub forma unui abonament anual la vizitare. 

          Cuantum:  15 lei / persoana / an / pentru maxim 10 vizite. 
Prin acest abonament ne asigurăm ca hunedorenii dornici să-și conducă prietenii 

prin muzeu vor avea ocazia s-o facă la un preț redus. Nu vorbim de zilele când se vizitează 
gratuit ci atunci când le vin prietenii și cer să fie alături de ei. 

De asemenea ca metodă de lucru specifică vânzării si folosirii abonamentelor, 
următorul amendament: 

Art.3 cu următorul conținut, celelalte articole urmând a fi renumerotate: 
Stabilește procedura de achiziție abonament anual de vizitare Muzeul de 

Arheologie, Istorie și Etnografie Hunedoara: după cum urmează:  
Achiziția abonamentelor se va face pe baza de CI respectiv carnet elev,  de la 

caseria Castelului sau de la Centrul de Informare Turistica doar în lunile ianuarie – februarie 
ale fiecărui an, pentru anul in curs, urmând ca abonamentul să conțină nr. și seria de la CI 
respectiv numărul matricol din carnetul școlar plus numele persoanei astfel încât intrarea în 
muzeu să se facă în baza abonamentului dar și a documentului de identitate respectiv a 
carnetului de elev care certifică că persoana ce-l deține este îndreptățită să-l și folosească. 
Numărul de vizite se va bifa pe abonament. Și acum o să dau citire din Hotărârea de consiliu. 
Taxa de vizitare adulți este de 9 lei, ceea ce propun eu pe abonament este de 15 lei. Credeți 
că va veni un adult de mai multe ori la Muzeul de Arheologie astfel încât prin abonamentul 
meu să păgubim bugetul local cu siguranță, cu siguranță nu. Cu siguranță prin acest 
abonament vom câștiga diferența de la 9 lei la 15 lei.” 



8 

 

 
D-nul Bădin Ion: 
”Păi cum dacă vine o dată numai?” 
 
D-nul  Giurgiu Radu: 
”D-nul Bădin, dacă vine o singură dată să și plătească…” 
 
D-nul Bădin Ion: 
”...păi nu-și mai face abonament.” 
 
D-nul  Giurgiu Radu: 
”Păi dacă vă vine cineva în vizită aveți ocazia să vedeți Castelul la un preț mai 

redus  decât să nu mergeți cu el. Ceea ce vorbeam adineauri. Decât să stați și să beți o cafea, 
aveți ocazia să vă însoțiți prietenii. Asta este tot. Vă mulțumesc.” 

 

Se supune la vot amendamentul d-lui Giurgiu care întrunește 8 voturi ”pentru” 
(Popa Mihaela, Ardelean Daniel, Popovici Corina, Jitian Simion, Olariu Nicoleta, Giurgiu Radu, 
Sevastru Bujor, Kofity Zoltan).  

Amendamentul nu a fost aprobat. 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-7  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.462/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind stabilirea unor taxe aplicate de către Serviciul Public 
Grădina Zoologică Hunedoara, pe anul 2019.  

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

      
Se dă cuvântul: 
 - D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
A părăsit  sala de şedinţă dl. consilier Bădin Ion, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 17 în momentul de faţă. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-2  se aprobă în unanimitate- 17 voturi ”pentru” 
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A sosit în sala de şedinţă dl. consilier Bădin Ion, numărul consilierilor locali 
prezenţi este de 18 în momentul de faţă. 

 
Art. 3-5  se aprobă în unanimitate-18 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.463/2018 se aprobă în unanimitate-18 voturi ”pentru” 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor aplicate de către Serviciului Public 
Administrare Cimitire și Pompe Funebre pentru atribuirea locurilor de înhumare din cimitirul 
"Valea Seacă" şi a taxei de folosire a capelei, pe anul 2019. 
 

D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
- D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-8  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.464/2018 se aprobă în unanimitate. 

La punctul 6 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 
funcție). Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor pentru utilizarea temporară a locurilor 
publice de desfacere din piețele, târgurile și oboarele din Municipiul Hunedoara, a tarifelor de 
închiriere, precum și a tarifelor pentru serviciile prestate de către Serviciul Public Administrația 
Piețelor Târgurilor și Oboarelor, pe anul 2019.  
 

D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 

                     -  Se prezintă raportul comisiei Urbanism-  aviz favorabil; 
                     -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 

-  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-8  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.465/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind stabilirea de taxe, pe anul 2019, pentru serviciile prestate 
la Starea Civilă. 

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 

                     -  Se prezintă raportul comisiei Urbanism-  aviz favorabil; 
                     -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 

-  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-11  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.466/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor în vederea utilizării unor spaţii din cadrul 
Casei de Cultură a municipiului Hunedoara, pe anul 2019. 

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 

                     -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 
                     -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-  aviz favorabil; 
                     -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 

-  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil; 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Giurgiu Radu: 
”Vreau să-l felicit pe d-nul primar că măcar în acest caz încearcă să anticipeze ci 

nu doar să reacționeze. Așteptam de mai departe ziua în care Casa de Cultură va fi 
funcțională.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
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votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-6  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.467/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 9 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind stabilirea tarifelor pentru închirierea spaţiilor cu altă 
destinaţie decât locuinţă şi a terenurilor aparţinând domeniului public şi privat al municipiului 
Hunedoara, aflate în administrarea Consiliului Local şi a altor instituţii publice aflate în 
subordinea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, pe anul 2019.  

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 

                     -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 

                     - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil; 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Ardelean Cosmin: 
”Am studiat anexele de la hotărârile 9 și 10 și chiar dacă știu că este legal să se 

indexeze cu rata inflației taxele, am constatat cu surprindere că indexarea de la 0,73 se duce 
la 8, așa se rotunjește pe la noi. Deci tot ce trece peste o cifră, se  face în adaos. Nu mi se 
pare normal să încurajăm viitorii investitori să vină și să le creștem taxele așa că…creșterea 
de la 7 la 8, este o creștere de 12% după calculele mele, chiar aproape 13, nu cred că inflația 
și dacă mai stăm un pic și o mai lăsăm pe d-na prim ministru să mai guverneze România, 
probabil c o să ajungem și la 15 și la 20%. Previziunile erau că ajungem ca în Venezuela, ceea 
ce Doamne ferește! Pe acest domeniu, pe la hotărârile 9 și 10, consilierii PNL vor vota contra.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Deci ați spus că este legal cu indicele inflației, știți că v-ați opus data trecută, 

deci este legal, da?” 
 
D-nul Ardelean Cosmin: 
”O fi legal.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Dar v-ați opus. Și acum haideți să vă explicăm de ce se rotunjește, încă o dată. 

Cu siguranță, d-na director economic v-a explicat în cadrul comisiei de ce se rotunjește. Vă rog 
d-nul secretar faceți dvs. pe directorul economic.” 

 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Taxele care au fost în cuantum fix și care nu aveați dvs. posibilitatea să le 

stabiliți, nu taxele speciale, s-au rotunjit exact cu rata inflației. Taxele speciale care dvs. aveți 
posibilitatea să jonglați cu ele și există un cuantum minim și maxim și dvs. trebuie să-l stabiliți, 
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s-a aplicat rata inflației și s-a rotunjit.” 
 
D-nul Ardelean Cosmin: 
”D-nul secretar, vi se pare normal ca de la 0,73 să rotunjim la 8? Eu am o anexă 

și vă arăt în anexa respectivă, am citit-o de pe mail.” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Eu nu discut oportunitatea, eu vă spun din punct de vedere legal. Oportunitatea 

vă aparține dvs. dacă aduceți sau nu bani la bugetul local.” 
 
D-nul Ardelean Cosmin: 
”Așa putem liniștit să o reglăm la 10 și nu e nici o problemă, tot rotunjire se 

numește.” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”E mărire, nu rotunjire.” 
 
D-nul Ardelean Cosmin: 
”Ok.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Nu sunt de acord să o reglăm la 10 cum zice d-nul consilier, nu vrem să mărim 

taxele și impozitele, vă rog eu frumos să nu vă luați după dânsul. Nu rotunjim la 10, deci nu le 
mărim. Lăsăm așa cum sunt. Mulțumesc.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 12 voturi  ”pentru”, 5 voturi ”împotrivă” (Popa 

Mihaela, Ardelean Cosmin, Popovici Corina, Jitian Simion, Olariu Nicoleta), și un vot 
”abținere”( Giurgiu Radu) 

Art. 1- 5 se aprobă cu 12 voturi  ”pentru”, 5 voturi ”împotrivă” (Popa 
Mihaela, Ardelean Cosmin, Popovici Corina, Jitian Simion, Olariu Nicoleta), și un vot 
”abținere”( Giurgiu Radu) 

Art. 6 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.468/2018 se aprobă cu 12 voturi  ”pentru”, 5 voturi ”împotrivă” 

(Popa Mihaela, Ardelean Cosmin, Popovici Corina, Jitian Simion, Olariu Nicoleta), și un 
vot ”abținere”( Giurgiu Radu) 

 
La punctul 10 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor pentru utilizarea temporară a terenurilor 
aflate în administrarea Consiliului Local şi a altor instituţii publice aflate în subordinea 
Consiliului Local al municipiului Hunedoara, pe anul 2019.  

 
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
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-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 
                      -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
                      -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil; 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 

D-nul Giurgiu Radu: 
„În virtutea celor spuse mai înainte de domnul Ardelean și de domnul Secretar 

propun ca domnul Ardelean, dacă dorește bineînțeles să facă un amendament. Adică, am 
înțeles că se poate scădea. Să vină cu un amendament, dacă se dorește. Vă mulțumesc.” 
 
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
  „Pentru care proiect domnul Giurgiu? Cel care s-a votat, sau următorul?” 
 

D-nul Giurgiu Radu: 
  „Nu, nu pentru acesta vorbim domnul Palcău, sunteți un pic defazat, mergeți în 
urmă ca ceasurile sovietice. Nu, pentru acesta, domnul Palcău, pentru acesta. Da? E simplu.” 
   
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
  „Îi faceți la domnul Ardelean, amendamentul domnului Ardelean?” 
 

D-nul Giurgiu Radu: 
„Nu, nu… dânsul dacă dorește să-l facă, ținând cont de ce a spus domnul 

Primar.” 
 
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
  „Sunteți purtătorul lui de cuvânt?” 
 
  D-nul Giurgiu Radu: 
  „Mi se pare normal, decât…” 
 
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
  „Progresați domnul Giurgiu, progresați. E bine.” 
 
  D-nul Giurgiu Radu: 
  „Absolut. Deci întotdeauna am fost purtătorul de cuvânt a ceea ce mi se pare 
corect.” 
   

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă cu 12 voturi „pentru”(Bădin Ion, Borca-Lucan 

Laura, Constantin Ioan, Fărcaș Bianca, Ilea Sorin, Kofity Zoltan, Leanca Marius, Palcău 
Ciprian Ștefan, Scurtu Raul, Todor Ramona Elena, Sevastru Bujor Virgil, Voinia Claudiu 
Sorin), 5  voturi „împotrivă” ( Ardelean Daniel Cosmin, Popa Mihaela, Popovici Corina 
Virginia, Jitian Simion, Olariu Nicoleta) și 1 vot „abținere” (Giurgiu Radu). 

Art. 1-5 se aprobă cu 12 voturi „pentru”(Bădin Ion, Borca-Lucan Laura, 
Constantin Ioan, Fărcaș Bianca, Ilea Sorin, Kofity Zoltan, Leanca Marius, Palcău Ciprian 
Ștefan, Scurtu Raul, Todor Ramona Elena, Sevastru Bujor Virgil, Voinia Claudiu Sorin), 5  
voturi „împotrivă” ( Ardelean Daniel Cosmin, Popa Mihaela, Popovici Corina Virginia, 
Jitian Simion, Olariu Nicoleta) și 1 vot „abținere” (Giurgiu Radu). 
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Art. 6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 469/2018 se aprobă cu 12 voturi „pentru”(Bădin Ion, Borca-

Lucan Laura, Constantin Ioan, Fărcaș Bianca, Ilea Sorin, Kofity Zoltan, Leanca Marius, 
Palcău Ciprian Ștefan, Scurtu Raul, Todor Ramona Elena, Sevastru Bujor Virgil, Voinia 
Claudiu Sorin), 5  voturi „împotrivă” ( Ardelean Daniel Cosmin, Popa Mihaela, Popovici 
Corina Virginia, Jitian Simion, Olariu Nicoleta) și 1 vot „abținere” (Giurgiu Radu). 

 

La punctul 11 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
prezenți). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al municipiului 
Hunedoara nr. 495/2017 privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a 
Serviciului Public Administrația Piețelor, Târgurilor și Oboarelor din subordinea Consiliului local 
al Municipiului Hunedoara, cu modificările ulterioare. 
 
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

 
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 

                      -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
                      -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 - 5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.470/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 12 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și executare a 
serviciului de transport în regim de taxi şi în regim de închiriere în municipiul Hunedoara. 
 
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

 
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 

                      -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
                      -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 - 4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.471/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 13 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor  în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea costului mediu lunar de întreținere în funcție de 
gradul de dependență al persoanei vârstnice îngrijite în Centrul Social Multifuncțional pentru 
Persoane Vârstnice din municipiul Hunedoara.  

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 
                      - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
                      - Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil; 
    - Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil; 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 

D-nul Giurgiu Radu: 
„Mulțumesc. Stimați colegi, vă atrag atenția că sunt familii compuse din trei 

membrii care trăiesc din maxim 2400 de lei pe lună. Adică de două ori salariul minim. Iar noi 
solicităm 2800 de lei pe beneficiar pe lună pentru un serviciu public. Am mari îndoieli că cineva 
își va mai permite să vină la un operator de stat când cele private au costuri echivalente sau 
mai mici. La UAMS, un pic mai încolo cu câteva  hotărâri de Consiliu, costul este de doar 1143 
lei/beneficiar/lună, iar dacă vorbim de transportul local el este subvenționat cu 200.000 lei 
lunar. Oare persoanele vârstnice internate la Centrul Medical nu merită îngrijire și sprijin din 
partea autorității locale? Vă aduc aminte că pensia minimă garantată este de 640 lei și cunosc 
cupluri de vârstnici care trăiesc din acești bani. Prin urmare, propun următorul amendament: 
art. 1 va avea următorul conținut: 

Aprobă începând cu 1 ianuarie 2019 costul mediu lunar de întreținere în funcție 
de gradul de dependență a persoanei vârstnice îngrijite în Centrul Social Multifuncțional pentru 
Persoane Vârstnice din municipiul Hunedoara după cum urmează: 

a) pentru persoane independente 2815 lei/beneficiar/lună; 
b) pentru persoane semi-dependente 2825 lei/beneficiar/lună; 
c) pentru persoane dependente 2833 lei/beneficiar/lună; 
Din sumele specificate beneficiarii precum și susținătorii legali susțin un cost 

anual în valoare de 23.784 lei plătibil lunar în conformitate cu Hotărârea de Guvern nr. 
978/2015 – anexa 3 numită standardele minime de cost anuale pentru serviciile sociale 
rezidențiale destinate persoanelor vârstnice urmând ca diferența să fie susținută de la Bugetul 
local al unității administrativ teritoriale Hunedoara. Mulțumesc.” 

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 

  „Doamna director Berbeniță, vă rog.” 
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  D-na  dir. Sîrb Genica (fostă Berbeniță): 
   „ Domnule Primar, stimați consilieri având în vedere costul pe care Căminul este 

obligat în fiecare an să-l calculeze, având la bază legislația în vigoare, eu pot să vă 
precizez că acest standard de cost a fost calculat având în vedere cheltuielile totale 
curente ale Centrului Social Multifuncțional pentru persoane vârstnice. Este o sumă mare 
care în anul viitor va crește deoarece, având în vedere majorarea salariilor, acest cost 
anual se ridică. Este adevărat că partea subvenției de la bugetul local este o parte mare, 
adică aș vrea să spun că la fiecare beneficiar internat în Centrul Social Multifuncțional de 
persoane vârstnice i se alocă din bugetul local o sumă. Având în vedere contribuția de 
60% maximă care noi,  de până la 60 %  pe care trebuie să o luăm conform legii 17/2000, 
diferența până la costul real de întreținere, conform legii, trebuie să fie susținută de 
aparținătorii legali ai acestora. Aparținătorii legali se calculează, adică costul, contribuția pe 
care aparținătorii legali trebuie să o calculeze se află în funcție de veniturile acestora pe 
membru de familie. Este o problemă din acest punct de vedere deoarece întâmpinăm în 
fiecare an situațiile de creștere a costului iar aparținătorii care și-au asumat obligația de 
plată până la data de 31 decembrie respectiv anul acesta, crescând costul, nu-și mai pot 
permite mărirea acestuia. Asta este una din problemele care dvs. trebuie să le înțelegeți. 
Dar nu există, repet, beneficiari decât un număr mic care își poate permite plata costului 
integral. De aceea dvs. trebuie să cunoașteți partea nevoilor beneficiarilor, în primul rând 
acest cost trebuie să se aplice conform normelor de calitate, standardelor minime. Aici noi 
întâmpinăm probleme având în vedere calitatea serviciilor pe care trebuie să le oferim. 
Aceste standarde de calitate trebuie să fie… ” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 

  „Am înțeles, doamna director. De fapt explicația este una simplă. Standardul de 
cost este socotit conform legii, iar acolo unde există persoane internate care nu și-l pot permite 
și nu au aparținători, tot Consiliul Local este cel care plătește. Deci oricum plătim, nu e nici o… 
da? Mulțumesc doamna director.” 

 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 

  „ Vreau să specific că aceste sume se achită prin efectul legii. Adică se respectă 
procedura. Dvs. ați dus procedura până într-un anumit punct și ați spus că achită aparținătorii 
iar în cazul în care nu sunt aparținători sau veniturile aparținătorilor nu sunt corespunzătoare 
pentru a putea achita, dvs. veniți cu situația la direcția economică și se aplică subvenția prin 
efectul legii. ” 
 
  D-na  dir. Sîrb Genica (fostă Berbeniță): 
  „Da, legea specifică, beneficiarii care nu au venituri sau aparținători legali nu sunt 
obligați la plată pentru că nu au de unde.” 
 
  D-nul primar Bobouțanu Dan: 
  „Exact. Da mulțumim, mulțumim, ajunge. Cred că s-a înțeles. De fapt noi dăm 
subvenție, nu era nici o problemă și ajungem undeva la cât pe an?Am mai discutat problema 
asta, vă ascult pe dvs. , cât?” 
   
  D-na  dir. Sîrb Genica (fostă Berbeniță): 
  „Deci undeva la 1900. Stați că nu am datele exacte dar… 1868, 633 mii lei sunt 
costurile totale iar partea subvenției ajunge undeva la 1700…” 
 
  D-nul primar Bobouțanu Dan: 
  „Exact, deci dăm foarte mult. Dar e foarte bine că dăm și să putem să dăm din 
buget. Mulțumesc doamnă director. Suficient.” 
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D-nul Giurgiu Radu: 

  „Doresc să pun o singură întrebare la doamna director dacă se poate. În cazul în 
care vine o persoană nouă la dvs. care nu se poate încadra în standardele de cost din actuala 
hotărâre de Consiliu, dvs. îl acceptați în cadrul Centrului sau nu? 
 
  D-na  dir. Sîrb Genica (fostă Berbeniță): 
  „Deci dacă nu se încadrează sub ce formă? 
 
  D-nul Giurgiu Radu: 
  „Din punct de vedere a costului, să-și acopere costurile.” 
 
  D-na  dir. Sîrb Genica (fostă Berbeniță): 
  „Deci dacă nu poate să-și acopere costurile prin adeverințe legale și având la 
bază adeverințele de la ANAF, atunci este susținut, este internat în Centru. Dacă adeverințele 
de venit atestă faptul că aparținătorii legali au venituri îl obligi la plată. Acele venituri, desigur 
costul este…” 
 
  D-nul Giurgiu Radu: 
  „Nu, v-am întrebat dacă nu are veniturile necesare?Și nici aparținătorii.” 
 
  D-na  dir. Sîrb Genica (fostă Berbeniță): 
  „Deci dacă nu are este internat. Asta e legea. Nu a existat persoană care să nu 
aibă aparținători sau venituri și să nu fie internat. Adică partea de susținere am avut-o, 
problema s-a pus acolo unde veniturile…” 
 
  D-nul Giurgiu Radu: 
  „Eu v-am întrebat  un singur lucru…” 

 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
„ Vă răspund eu, domnul (Giurgiu). Pe scurt, legea prevede în felul următor. În 

cazul în care beneficiarul care dorește să se interneze la azilul de bătrâni nu are venituri, nu 
are nici aparținători care…” 

 
  D-nul Giurgiu Radu: 
  „Nu, are aparținători dar nu se încadrează în venituri.” 

 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
„Nu se încadrează în acele veniturile care pot fi folosite ca venituri pentru a plăti, 

va plăti municipiul Hunedoara, prin efectul legii. Legii prevede că acele subvenții vor fi plătite 
de la bugetul local. Nu trebuie să aprobăm o Hotărâre de Consiliu pentru asta, se aplică prin 
efectul legii. La fel s-a procedat și anul acesta, în direcția economică a venit cu situații doamna 
director și s-au făcut plățile în baza documentelor justificative. Pentru că fiecare caz este luat 
separat. Nu putem să știm, veniturile și aparținătorii pentru fiecare caz și atunci se fac situații 
pe fiecare caz.” 

 
  D-na  dir. Sîrb Genica (fostă Berbeniță): 
  „Deci în fiecare an este o altă situație.” 
 
  D-nul Giurgiu Radu: 
  „Am înțeles. Asta înseamnă că din punct de vedere economic dacă se va face un 
calcul vom putea vedea că referitor la aceste sume, subvenția acoperă de fapt diferența dintre 
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numărul de persoane internate, sumele specificate în acest HCL și de fapt ceea ce ei au oferit. 
Voi face o analiză să văd dacă este chiar așa. Vă mulțumesc.” 
 

D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
  „Noi stabilim doar costul prin această Hotărâre de Consiliu și în rest fiecare caz 
este cu specificul său și doamna director vine cu situații pe fiecare caz. ” 
 
  D-nul Giurgiu Radu: 
  „Da, am înțeles ceea ce ați spus. O să fac o verificare să văd dacă este așa cum 
spuneți dvs. ” 

 
  D-na  dir. Sîrb Genica (fostă Berbeniță): 

„Deci la fiecare caz în parte, mai ales la aparținători este o mare încurcătură cu 
aceste costuri deoarece dacă depășește venitul minim garantat, trebuie să plătească 
contribuția.” 

 
Se supune la vot amendamentul d-lui consilier Giurgiu Radu Bogdan, care 

întrunește 6 voturi ”pentru” (Ardelean Daniel - Cosmin, Olariu Nicoleta, Giurgiu Radu 
Bogdan, Popa Mihaela, Popovici Corina - Virginia, Jitian Simion)  

Amendamentul nu a fost adoptat. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
 

Titlul hotărârii se aprobă cu 17 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (Giurgiu 
Radu). 

Art. 1-4 se aprobă cu 17 voturi „pentru” și 1 vot„abținere” (Giurgiu Radu). 
Hotărârea nr. 472/2018 se aprobă cu 17 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” 

(Giurgiu Radu). 
 

               La punctul 14 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcție). Proiect de hotărâre privind stabilirea costului mediu lunar de întreţinere pentru anul 
2019 pentru copiii înscrişi la Creșa „Căsuţa cu Pitici” din municipiul Hunedoara. 
 

  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil;  
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 

                      - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
                      - Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil; 
            - Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil; 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-2 se aprobă în unanimitate – 18 voturi „pentru” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
„17 voturi pentru, domnul Kofity a ieșit.” 
 
Art. 3-4 se aprobă cu 17 voturi „pentru” 
Hotărârea nr.473/2018 se aprobă cu 17 voturi „pentru”. 
 
La punctul 15 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție.) Proiect de hotărâre privind aprobarea preţului de referinţă pe specii/ grupe de specii, 
pe grade de accesibilitate, sortimente și natura produsului, pentru masa lemnoasă provenită 
din fond forestier proprietatea publică a Municipiului Hunedoara, aferent anului 2019. 

  
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 

  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil     
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 17 voturi „pentru” 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate 17 voturi „pentru” 
Hotărârea nr.474/2018 se aprobă în unanimitate 17 voturi „pentru” 
 
La punctul 16 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuţiei lunare de întreţinere datorate de 
beneficiarii, aparţinătorii, susţinătorii şi/sau de reprezentanţii legali ai acestora pentru serviciile 
furnizate de Unitatea de Asistenţă Medico - Socială ”Părintele Arsenie Boca” Hunedoara.  

 
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
 
  Doamna consilier Bianca Farcaș nu votează și nu participă la dezbateri la acest 
punct. 
 

Se dă cuvântul: 
D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 

  D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Mă gândeam la punctul 16, Unitatea de Asistenţă Medico – Socială, doamna 

director economic, a plecat din sală?” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
„Da.” 
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  D-nul primar Bobouțanu Dan: 

„Vom prezenta în luna ianuarie în Consiliul Local, situația subvențiilor, deci ceea 
ce am aprobat, cei care am vrut să aprobăm subvenție că nu toată lumea vrea să aprobe chiar 
dacă declară altceva aici. Situația subvențiilor aprobată la Unitatea Medico - Socială, Căminul 
de bătrâni, Clubul sportiv Hunedoara, Creșa Căsuța cu Pitici… peste tot unde avem subvenție 
vreau în luna ianuarie să fie făcută o situație… transportul în comun, sigur că da este 
subvenționat, absolut tot ce subvenționează Consiliul Local. Ca să vedeți cifrele, pentru că e 
simplu, le-ați fi putut citi înainte și v-ați fi dat seama unde merge să faci un amendament și să-l 
susții. O mai spun încă odată, deci doamna director, vă rog frumos pentru luna ianuarie (nu 
trebuie să-mi răspundeți) pentru luna ianuarie vreau o informare care să ajungă pe masa 
consilierilor locali, tot ce a însemnat subvenție acordată de Consiliul Local în anul 2018. La 
absolut toate unitățile noastre, da? Inclusiv care sunt cheltuielile cu Ștrandul, inclusiv care sunt 
cheltuielile cu Castelul, cu absolut tot. Că v-am mai spus, acordând subvenție, investițiile nu 
pot fi făcute așa cum dorim cu toții. Banii aceștia sunt. Dar, ca să vedem ce înseamnă 
subvenția la Cămin și ce înseamnă subvenția la Unitatea Medico – Socială, ce mai înseamnă 
subvenție pe la DAS și pe unde mai avem, vă rog, bine? Mulțumesc. ” 

 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil;  
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 

                      - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
                      - Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil; 
            - Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil; 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate- 16 voturi „pentru” 
Art. 1- 4 se aprobă  în unanimitate-16 voturi „pentru” 
Hotărârea nr.475/2018 se aprobă  în unanimitate-16 voturi „pentru” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
„Specificăm că domnul Kofity nu a revenit în sală și doamna Farcaș nu a 

participat la vot. Cu 16 voturi s-au votat și articolele și hotărârea per ansamblu. ” 
 
La punctul 17 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului  anual de acţiune privind serviciile 
sociale administrate și finanțate din bugetul  Consiliului Local  al  Municipiului   Hunedoara 
pentru anul 2019.  

 
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
   
  Se dă cuvântul: 
 

-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 

                     - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate- 17 voturi „pentru” 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate- 17 voturi „pentru” 
Hotărârea nr.476/2018 se aprobă în unanimitate- 17 voturi „pentru” 
 
La punctul 18 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea  volumului de masă lemnoasă 
care se recoltează la nivelul anului 2019, a modului de valorificare și a priorităților privind 
valorificarea masei lemnoase provenite din  fondul forestier proprietatea  publică a municipiului 
Hunedoara. 
 
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
   
  Se dă cuvântul: 
 

-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 

                     - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate- 17 voturi „pentru” 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate- 17 voturi „pentru” 

 

A sosit în sala de ședință domnul consilier Kofity Zoltan, numărul 
consilierilor prezenți în acest moment este de 18. 

 
Art. 7 se aprobă în unanimitate- 18 voturi „pentru” 
Hotărârea nr.477/2018 se aprobă în unanimitate- 18 voturi „pentru” 
 
La punctul 19 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara, strada Mureșului, nr. 6, bl. C42, sc. A, et. IV, ap. 18. 

 
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
   
  Se dă cuvântul: 
 

-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 

                     - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
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În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Bădin Ion: 
„Legat de valoarea acestui apartament, eu i-am anunțat și pe colegii de la 

celelalte grupuri, am avut o discuție cu domnul consilier Filiche care nu este prezent, este la 
Timișoara are o problemă acolo, care deține și o agenție imobiliară, am fost și am și văzut 
apartamentul cu toate că știam zona, sunt într-o zonă de confort 1, P + 4, blocuri de cărămidă 
cu balcon. Tot în aceea zonă, anul trecut pe b-dul Dacia, deci la 2-3 blocuri distanță, lângă 
cinematograful Flacăra este zona, am vândut un apartament care era evaluat la 10.000 lei, 
până la urmă l-am votat cu 30.000 lei. M-am uitat și la agențiile imobiliare, am trecut ieri să văd 
prețurile care sunt în zonă, apartamente cu două camere similare deci ca și suprafață și ca 
zonă, vânzarea lor este undeva între 15.000 – 17.000 euro. Ori prin raportul de evaluare ne 
este dat un preț de 5.000 euro.  

Propun modificarea și la punctul 1, deci amendament și la art. 1 și la art. 2 ca 
acest apartament să fie vândut cu 32.000 lei în loc de 23.000 lei. Cred că și evaluatorul a 
inversat cifrele.” 

 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
„Dacă îmi permiteți, și la art. 3.” 
 
D-nul Bădin Ion: 
„Da, și la art. 3 trebuie să se modifice cele 10% v-a avea o altă valoare. Deci, 

propunerea mea este ca de la 23.000 lei, în urma consultării care am avut-o și cu domnul 
consilier Filiche, să fie 32.000 lei, un preț care este totuși modest în continuare, dar hai să 
spunem.” 

 
Se supune la vot amendamentul domnului consilier Bădin Ion care se aprobă în 

unanimitate. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.478/2018 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 20 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara, strada Trandafirilor, nr. 21, bl. 27, sc. A, et. P, ap. 4. 

 
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
   
  Se dă cuvântul: 
 

-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 

                     - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.479/2018 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 21 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind repartizarea  unor locuinţe  acordate cu 
chirie din fondul locativ de stat aflate în administrarea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara. 

 
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
   
  Se dă cuvântul: 
 

-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 

                     - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1- 8 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.480/2018 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 22 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind stabilirea ordinii de prioritate în 
soluţionarea cererilor de locuinţe şi în repartizarea locuinţelor cu chirie din fondul locativ de stat 
aflate în administrarea  Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în anul 2019. 

 
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate  
Art.1- 3 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.481/2018 se aprobă  în unanimitate  
 
La punctul 23 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre pentru aprobarea acordării normei de hrană pentru personalul din 
cadrul Direcției Poliția Locală a municipiului Hunedoara. 

 
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                     - D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Da, să-i transmiteți doamnei director, vreau și cifrele pentru norma de hrană la 

Poliția Locală pentru că tot de la bugetul local se acordă. Ca să vedem mai departe cât plătim. 
Mulțumesc.” 

 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate  
Art.1- 9 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.482/2018 se aprobă  în unanimitate  
 
La punctul 24 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la contractul 
nr. 22/ 27.05.2014, cu modificările şi completările ulterioare, având ca obiect închirierea 
terenului în suprafaţă de 8 mp, situat în Hunedoara, B-dul Dacia colţ cu str. Avram Iancu, 
pentru amplasarea unei tonete de îngheţată. 

 
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate  
Art.1- 4 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.483/2018 se aprobă  în unanimitate  
 
La punctul 25 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui 
teren în suprafaţă de 24 mp, înregistrat în domeniul public al Municipiului Hunedoara, situat la 
intersecția B-dului Dacia cu Str. 22 Decembrie, în vederea amplasării unui chioşc cu destinația 
comerț. 

 
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri.  
 
D-nul Scurtu Raul: 
„Da, mulțumesc. După cum bine știți sunt mai sensibil la astfel de proiecte.” 
 

  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
„Ce vă face așa sensibil ?” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
„Vă spun domnule Palcău, vă spun acum. Tot timpul când vorbesc de persoana 

respectivă intrați în dialog.” 
 

  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
„Spuneți domnul Scurtu.” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
„Da, mulțumesc. Aș dori să întreb. Văd că este aceeași adresă cu chioșcul de 

înghețată, din câte văd. Firma care a câștigat licitația pentru chioșcul de înghețată nu mai 
dorește prelungirea? Am discutat cu doamna Cristina Pahonțu de la Compartimentul Închirieri 
– concesiuni și mi-a spus că termenul care l-a avut chioșcul de înghețată a fost până în luna 
Noiembrie. Eu astăzi am trecut pe acolo și am văzut acest chioșc, era, toată lumea cumpără, 
nu este nici un fel de problemă, văd că nu se respectă unele reguli care sunt. Văd acest 
proiect astăzi pe ordinea de zi și din punctul meu de vedere acel parc în care este, deci 
chioșcul de înghețată este la colțul parcului, nu mi se pare normal să lăsăm un chioșc de 
comerț cu pet-uri la 2 litri în parcul respectiv pentru că în 2011 a fost o licitație pentru un chioșc 
de înghețată, este cu totul altceva. Pentru că la acest chioșc în care se spune că este comerț 
codul 4711 sunt foarte multe autorizații de obținut, în primul rând de la DSP, DSV. Să-i punem 
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în legalitate, pentru că eu am vorbit și anul trecut în luna Noiembrie despre această problemă 
și nu mi se pare corect să-l punem pe acest domn în legalitate acum pentru că dânsul tot 
timpul a obținut tot ce a dorit și nu mi se pare foarte corect să spargem trotuarul pentru a-l lăsa 
să-și pună apa, pentru că de la DSP nu primește autorizația dacă nu are grup sanitar și eu am 
votat, adică comisia de comerț a dat aviz favorabil, eu nu am fost de acord cu acest proiect de 
hotărâre și vă mai spun și de ce. Pentru faptul că acest proiect de hotărâre pe care votăm 
acum scrie, și nu ar trebui să ne jucăm cu cuvintele, licitație publică a unui teren în suprafață 
de 24 mp, în vederea amplasării. Păi eu l-am văzut astăzi, am trecut pe acolo și este. Deci, în 
vedere amplasării nu mi se pare corect.” 

 
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 

„Domnul Scurtu, dar participați la licitație. E o licitație.” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
„Dar în vederea amplasării…haideți să nu ne jucăm domnule Palcău pentru că…” 

   
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 

„Dar este o licitație, participați la licitație.” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
„Păi, domnul respectiv, domnul administrator nu și-a ridicat de acolo, nu și-a 

respectat obligațiile din contractul pe care l-a avut cu chioșcul de înghețată. Tot acel domn…” 
 

  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
„De unde știți dvs. asta?”  
 
D-nul Scurtu Raul: 
„Păi domnule Palcău mai citiți și dvs.”  
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
„Dacă îmi permiteți să intervin în această polemică. Domnul președinte, haideți 

să clarificăm puțin situația. Mai aveți ceva de spus, domnul consilier?” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
„Da. Încă odată, deci în vederea amplasării, deci cuvântul, fraza respectivă nu mi 

se pare corect să fie pentru că chioșcul există acolo. Eu voi vota împotriva acestui proiect de 
hotărâre. Dacă dvs. doriți ca în parcul acela, numai ca să-l mulțumim pe domnul administrator 
care este, dacă doriți domnilor consilieri, doamnelor consilier, doriți să votați acest proiect de 
hotărâre, după mine nu mi se pare corect. Eu cred că lucrurile ar trebui să… cel puțin pe 
partea concesiuni închirieri și nu numai, pentru că domnilor să știți că într-adevăr dezamăgim 
oamenii și nu mi se pare corect, eu cred că nu mai au încredere în această instituție numită 
Primărie dacă mergem în continuare cu aceste probleme mai ales pe comisia de comerț unde 
sunt și indiferent de situații, de ceea ce se întâmplă…”  

 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
„Bun. O să încerc să vă răspund pe scurt domnul consilier. Anul trecut ați ridicat 

problema că pe acel teren închiriat nu se respectă obiectul de activitate. Aparatul de 
specialitate al Primarului s-a conformat. Nu a mai prelungit acel contract.” 

 
D-nul Scurtu Raul: 
„El există acolo.” 
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D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
„Nu confundați mere cu pere. Nu confundați contractul cu faptul că…” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
„Nu puteți face o licitație când…” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
„V-am ascultat domnul consilier, vă rog frumos să-mi acordați respectul și să mă 

ascultați și dvs. și dacă aveți ceva de adăugat să adăugați după. Să nu vorbim unul peste altul. 
Deci noi ne-am conformat, nu am mai prelungit acel contract. Acum, faptul că nu 

și-a ridicat acel chioșc e o altă poveste. Acolo se va petrece o licitație, dacă va trece acest 
proiect de hotărâre în care dvs. sau oricine altcineva poate să participe și să câștige acea 
licitație. În momentul în care se câștigă acea licitație, autorizația de construire a fost valabilă și 
acea clădire doar pe durata contractului. Acel chioșc va dispărea de acolo dacă va câștiga 
altcineva licitația. Punct.” 

 
D-nul Scurtu Raul: 
„Problema e că vi se pare normal să…?” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
„Fiți coerent în ceea ce spuneți, domnule consilier. Fiți coerent. Nu confundați 

mere cu pere.” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
„Domnule Secretar, dvs. aveți opinia dvs., eu am opinia mea.” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
„Eu vă spun opinia pe lege. Hotărâți-va ce vreți. Tot dvs. acum un an de zile ați 

atras atenția că nu se respectă obiectul de activitate. ” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
„Dar de ce trebuie să lăsăm un chioșc cu comerț acolo, să-i facem pe plac 

acestui administrator?” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
„Nu eu sau dvs. decidem. Noi am supus…” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
„Păi da, dar nu este corect în vederea amplasării, vă mai spun încă odată, 

domnule Secretar.” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
„Domnule consilier, votul vă aparține.” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
„Păi eu știu dar, în vederea amplasării.” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
„Dacă veți veni dvs. la licitație cu societatea dvs. nu veți amplasa acolo un nou 

chioșc?” 
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D-nul Scurtu Raul: 
„… cu Ovidiu Crișan?” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
„Nu, acel chioșc se va ridica. Încă odată vă spun, acel chioșc, când se va încheia 

un alt contract…” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
„Deci nu pot să-l votez că nu e ridicat.” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
„E problema dvs. ce puteți vota și ce nu puteți vota dar nu lăsați să aplaneze 

asupra funcționarilor din Primărie tot felul de suspiciuni. Pentru că dvs. sunteți într-un război și 
într-o dispută.” 

 
D-nul Scurtu Raul: 
„Nu sunt în nici un război să știți.” 
 

  D-nul primar Bobouțanu Dan: 
  „Domnul consilier, rolul nostru este să respectăm legalitatea și să nu greșim 
permanent. Nu doar acum, de fiecare dată. De asemenea, trebuie încurajați micii 
întreprinzători sau mai marii întreprinzători privați. Am mai spus ce înseamnă bugetul local și 
cum putem încasa bani. Ați atras atenția asupra acestui aspect în calitate de consilier local. Și 
tocmai de aceea, dacă observați, nu se prelungește prin act adițional absolut nimic acelei 
societăți ci se scoate la licitație. Evident că chioșcul, dacă licitația este câștigată de domnul 
Popescu sau X-ulescu, va părăsi locația respectivă. Nu are rost să facem acuze nefondate că 
domnul Secretar și-a dat semnătura de legalitate pe un document pe care dvs. îl interpretați 
cum doriți. Ați ridicat problema, v-ați expus motivele, cred că este suficient.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă  cu 15 voturi „pentru”, 1 vot „împotrivă” (Scurtu 

Raul), 2 „abțineri”(Jitian Simion și Giurgiu Radu Bogdan) 
Art.1-2 se aprobă  cu 15 voturi „pentru”, 1 vot „împotrivă” (Scurtu Raul), 2 

„abțineri”(Jitian Simion și Giurgiu Radu Bogdan) 
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
                     5.Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
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Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea componenţei 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea prin licitaţie 
publică a unui teren în suprafaţă de 24 mp, înregistrat în domeniul public al Municipiului 
Hunedoara, situat la intersecția B-dului Dacia cu Str. 22 Decembrie, în vederea amplasării unui 
chioşc cu destinația comerț, a constatat următoarele: 

 
 - Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte 18 voturi “pentru” 

         - Muntean Ioan – Consilier – membru 18 voturi “pentru” 
 - Pahonțu Cristina – inspector principal – membru  18 voturi “pentru” 
 - Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol – membru 18 voturi “pentru” 
           - Poenaru Gențiana Claudia – consilier juridic – membru 18 voturi “pentru” 
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei 
publice amintită mai sus,  este următoarea: 

 
 - Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 

         - Muntean Ioan – Consilier – membru; 
 - Pahonțu Cristina – inspector principal – membru; 
 - Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol – membru; 
           - Poenaru Gențiana Claudia – consilier juridic – membru. 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 
rezervă ai comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea 
prin licitaţie publică a unui teren în suprafaţă de 24 mp, înregistrat în domeniul public al 
Municipiului Hunedoara, situat la intersecția B-dului Dacia cu Str. 22 Decembrie, în vederea 
amplasării unui chioşc cu destinația comerț, a constatat următoarele: 

  
   - Nimu Ioan – șef Birou Investiții – preşedinte de rezervă 18 voturi “pentru”  

  - Preda Camelia– consilier juridic  Serviciul Fond locativ – membru rezervă 18 voturi 
“pentru”  

            - Palaghiu Doina – inspector de specialitate - Birou încasări și inventar – membru 
rezervă 18 voturi “pentru”  
 

În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 
  - Nimu Ioan – șef Birou Investiții – preşedinte de rezervă; 
  - Preda Camelia– consilier juridic  Serviciul Fond locativ – membru rezervă; 

         - Palaghiu Doina – inspector de specialitate - Birou încasări și inventar – membru 
rezervă. 

 

Art.4 se aprobă  cu 14 voturi „pentru” (Ardelean Daniel Cosmin, Bădin Ion, 
Borca Lucan Laura, Constantin Ioan, Fărcaș Bianca, Kofity Zoltan, Leanca Marius, 
Olariu Nicoleta, Popa Mihaela, Palcău Ciprian Ștefan, Popovici Corina Virginia, Todor 
Ramona Elena, Sevastru Bujor Virgil, Voinia Claudiu Sorin), 1 vot „împotrivă” (Scurtu 
Raul), 2 „abțineri”(Jitian Simion și Giurgiu Radu Bogdan) 

 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
„Au fost 17 consilieri, domnul Ilea nu a fost în sală. A revenit.” 
 
Art.5-7 se aprobă  cu 15 voturi „pentru” (Ardelean Daniel Cosmin, Bădin Ion, 

Borca Lucan Laura, Constantin Ioan, Fărcaș Bianca, Ilea Sorin, Kofity Zoltan, Leanca Marius, 
Olariu Nicoleta, Popa Mihaela, Palcău Ciprian Ștefan, Popovici Corina Virginia, Todor Ramona 



30 

 

Elena, Sevastru Bujor Virgil, Voinia Claudiu Sorin), 1 vot „împotrivă” (Scurtu Raul), 2 
„abțineri”(Jitian Simion și Giurgiu Radu Bogdan) 

Hotărârea nr.484/2018 se aprobă cu 15 voturi „pentru” (Ardelean Daniel 
Cosmin, Bădin Ion, Borca Lucan Laura, Constantin Ioan, Fărcaș Bianca, Ilea Sorin, Kofity 
Zoltan, Leanca Marius, Olariu Nicoleta, Popa Mihaela, Palcău Ciprian Ștefan, Popovici Corina 
Virginia, Todor Ramona Elena, Sevastru Bujor Virgil, Voinia Claudiu Sorin), 1 vot „împotrivă” 
(Scurtu Raul), 2 „abțineri”(Jitian Simion și Giurgiu Radu Bogdan) 

 
La punctul 26 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea  prelungirii termenului de valabilitate al Planului 
Urbanistic General al municipiului Hunedoara, al localității componente Răcăștie, al satelor 
aparținătoare Boș, Groș, Hășdat, Pestișu Mare și al Regulamentului Local de Urbanism 
aferent,  până la data aprobării, în condițiile legii, a noii documentații de urbanism, dar nu mai 
târziu de 30 decembrie 2023. 

 
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 

           - D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil   

 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri.  
 
D-nul Giurgiu Radu: 
„Faptul că s-a prorogat, amânat adică, termenul limită pentru reactualizarea 

PUG-urilor nu înseamnă că suntem obligați să ne întindem până la data respectivă. Chiar dacă 
actualul plan datează din 1999, specific faptul că în mod real el datează de la sfârșitul anilor 
50, când fostul Primar domnul Răceanu, a venit de la București cu planul de dezvoltare al 
localității. Prin urmare, întreaga structură urbanistică a orașului se bazează pe o gândire veche 
de 70 de ani, ceea ce mi se pare de neacceptat în condițiile în care timpurile, populația, viața 
socială, economică, culturală  sau sportivă a orașului a suferit schimbări majore. Faptul că s-a 
încheiat un contract de prestări servicii, anul trecut la un an distanță de momentul în care s-a 
solicitat prin HCL prelungirea termenului afferent realizării PUG-ului, îmi demonstrază încă o 
dată că nu puteți respecta termenele ce chiar dvs. le solicitați inițial. Era și este de datoria dvs. 
să reușiți a rezolva problemele fără amânări interminabile de care sunteți responsabil 100% în 
condițiile în care Consiliul v-a acordat tot suportul. Dacă nu se proroga termenul  prin OUG în 
iunie 2018, ce s-ar fi întâmplat?” 

 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
„Acest termen s-a prorogat pentru că la nivel național este o problemă cu toate 

PUG-urile, aproape toate UAT-urile nu au reușit să se încadreze în acele termene. Ceea ce 
pot să vă spun eu la ora actuală despre acel contract, s-a finalizat etapa I, tocmai se face plata 
pentru etapa I și mai sunt trei etape. Eu cred că dacă totul va decurge bine și se vor obține 
toate avizele că sunt o grămadă de avize de la diverse instituții, la anul se va finaliza. Repet, 
depinde foarte mult și de acele avize cum se obțin și nu depinde nici de noi și nici de cei care 
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realizează planul urbanistic. La Hațeg sau nu știu pe unde așteaptă de vreun an și ceva după 
un aviz pe care nu l-au obținut. Eu sper să nu fim în aceeași situație. Acesta este motivul 
pentru care s-a și prorogat termenul pentru că sunt probleme la nivel național.”  

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 16 voturi „pentru” și 2 „abțineri”(Giurgiu Radu 

Bogdan și Ardelean Daniel Cosmin). 
Art. 1-2 se aprobă cu 16 voturi „pentru” și 2 „abțineri”(Giurgiu Radu 

Bogdan și Ardelean Daniel Cosmin). 
Art. 3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.485/2018 se aprobă cu 16 voturi „pentru” și 2 

„abțineri”(Giurgiu Radu Bogdan și Ardelean Daniel Cosmin). 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
„Două abțineri, domnul Giurgiu și domnul Ardelean. Ceea ce pot să vă spun,  că 

dacă nu trecea hotărârea în Hunedoara nu se mai putea elibera nici o autorizație de 
construire. Problema era destul de gravă.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Să transmiteți cetățenilor.” 
 
La punctul 27 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special Asociaţiei de Dezvoltare 
Intercomunitară ”AQUA PREST HUNEDOARA”, în vederea exercitării calității de autoritate 
publică tutelară, pentru Operatorul Regional Societatea  APA PROD S.A. Deva. 

 
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?  
  Eu nu votez.” 
 

Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
  -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate- 17 voturi ”pentru” 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate- 17 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.486/2018 se aprobă în unanimitate- 17 voturi ”pentru” 
 
La punctul 28 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind finanțarea burselor din bugetul local al municipiului 
Hunedoara, aferente anului 2019, pentru elevii care frecventează cursurile de zi, în unitățile de 
învățământ preuniversitar de stat, de pe raza municipiului Hunedoara. 
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  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?”  
  Nu sunt anunțate.  
 

Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Da, și aici doamna director să subliniem în acel raport cât a însemnat finanțarea 

acestor burse de către Consiliul Local în 2018 și premierile, deci tot din Bugetul local. Pentru 
anul 2019 aproximativ 500.000 de euro, da? Da. Mulțumesc.” 

 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-na Popovici Corina Virginia: 
„Mulțumesc domnule Președinte. Bursa școlară constituie un stimulent, a fost în 

totdeauna. Și noi am fost și elevi și studenți care am beneficiat de burse și într-adevăr pentru 
elevii noștri din învățământul de zi preuniversitar a fost un stimulent pentru a obține rezultate 
mai bune, pentru a îmbunătăți frecvența la cursuri sau pentru evita chiar eșecul prin părăsirea 
timpurie a școlii din motive materiale sau financiare. 

Bursele se adresează în egală măsură elevilor proveniți din familii care au nevoie 
de ajutor, să-și ducă traiul de pe o zi pe alta, dar și elevilor performanți ale căror merite suntem 
obligați să le recunoaștem, să le susținem. 

O comunitate, o societate se dezvoltă datorită existenței persoanelor care 
contribuie cu mintea, cu priceperea lor pentru a construi. Istoria a demonstrat că viața noastră 
a devenit mai bună datorită acestor oameni implicați în dezvoltarea tehnologiei,sănătatea 
noastră s-a îmbunătățit datorită chimiștilor și medicilor, acelora care au învățat și au performat 
în domeniile lor. Pierdem nu numai forță de muncă ci oameni pregătiți la nivel superior datorită 
lipsei de motivare. În primul rând financiar. Aceste persoane care pleacă de la noi și contribuie 
la dezvoltarea unor alte societăți nu în mijlocul aceleia căreia s-au născut. Dar asta este 
globalizarea, trebuie să participăm și noi, desigur. Dar rezultatele noi le resimțim. Acești elevi 
din învățământul hunedorean care au obținut rezultate la olimpiadele pe discipline de studii îmi 
pare rău că au lipsit de la premiere. Avem și noi olimpici la faze naționale, la matematică, la 
chimie…” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Nu, nu, stați, cum au lipsit de la premiere?” 
 
D-na Popovici Corina Virginia: 
„Eu nu i-am văzut.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Cum au lipsit de la premiere?” 
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D-na Popovici Corina Virginia: 
„Nu-mi aduc eu aminte? Dar…” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Uitați-va pe lege, ce spune legea. Pentru că suntem în contradicție cu 

Inspectoratul Județean Școlar care trimite acele documente. Doamna profesor, deci când vă 
adresați acum? În calitate de profesor sau de consilier local? Tot ceea ce premiem noi, trebuie 
să aibă un cadru legal și este dat de Inspectoratul Județean Școlar care ne transmit acele 
documente. Noi stabilim cuantumul, suma. Documentele sunt transmise. Dacă vreți să faceți o 
sesizare către Inspectoratul Județean Școlar, eu o să le spun chiar după ședință de faptul că 
ați ridicat problema că nu și-au făcut temele. Nu acuzați administrația locală. Vă rog eu 
frumos.” 

 
D-na Popovici Corina Virginia: 
„Bun. Îmi pare rău, nu am intervenit atunci când am aprobat acele premii pentru 

că le-am considerat bine-venite și toți copiii trebuie să primească, să fie premianți chiar și de la 
grădiniță până la finalul liceului. Foarte bine că au luat acei bani, dar m-a deranjat și mă 
deranjează în continuare că acești copii, matematicieni, fizicieni viitori oameni care într-adevăr 
vor contribui la dezvoltarea societății, a noastră sau a altora, asta rămâne de văzut, lipsesc de 
pe aceste liste.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Spuneți-mi mie cine lipsește de pe aceste liste transmise, încă o dată de 

Inspectoratul Județean Școlar. Sunteți cadru didactic, angajată a Inspectoratului Județean 
Școlar bănuiesc că puteați purta o discuție la momentul respectiv și să atrageți atenția și ați fi 
avut suportul nostru.” 

 
D-na Popovici Corina Virginia: 
„Dacă așa este legea, legea este bolnavă. Îmi pare rău. Să nu se considere că 

am ceva împotriva sportivilor și celor care desfășoară activitate culturală. Și eu am desfășurat 
activitate culturală chiar la nivel internațional. Știu câtă transpirație se depune în domeniul 
acesta, pregătirii elevilor pentru așa ceva. Și nu neg munca din domeniul acesta.  

Amendamentul meu este creșterea cu 20 de lei a burselor la fiecare categorie. 
Asta ar însemna un plus de 2883 de lei pe lună. Nu vreau să ne comparăm cu Bucureștiul dar 
am extras din bursele din 2018 – 2019 din București: 2000 lei pentru bursa de studiu pe lună, 
performanța – 1000 lei( între 500 și 1000 lei pe lună), bursa de merit 600 lei pe lună pentru 
media 10 (și aici putem face o defalcare). Deci, nu la nivelul Bucureștiului, dar 20 de lei pe 
lună pentru acești copii.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Sigur. Absolut de aceea și dezbatem în Consiliul Local.” 
 
D-na Popovici Corina Virginia: 
„Îmi pare rău că preambulul a fost mai lung.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Deci am spus că nu mărim impozitele la nivelul lui 2018 decât cu aceea rată a 

inflației, am lăsat și bursele la fel, nu este un efort financiar foarte mare, dacă creștem așa cum 
ziceți dvs. Perfect de acord. Eu am vrut să subliniez faptul că acele liste care le primim noi, au 
mai fost discuții și cu alți părinți vin de la Inspectoratul Școlar pentru că ei sunt obligați să ni le 
transmită iar noi stabilim cuantumul. Au mai fost discuții și cu cluburile sportive. Anumiți 
directori de club sau cum să le zic? Administratori, patroni de cluburi private n-au trecut niște 
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copii la o disciplină și copiii au rămas nepremiați. Nu este vina noastră. Noi trebuie să primim 
un act autentificat de către ei. Dar acolo unde sunt scăpări și le discutăm din timp, cu siguranță 
aici nu ne putem certa. Perfect de acord.”  

 
D-na Popovici Corina Virginia: 
„Mulțumesc.” 
 
Se supune la vot amendamentul d-nei consilier Popovici Corina Virginia, 

care se aprobă în unanimitate. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.487/2018 se aprobă în unanimitate.  
 

La punctul 29 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al 
municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane prin 
curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna noiembrie 2018. 

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
  -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă cu 17 voturi ”pentru” și un vot ”abținere”(Giurgiu 
Radu) 

Art. 1-3 se aprobă cu 17 voturi ”pentru” și un vot ”abținere”(Giurgiu Radu) 
Art. 4 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.488/2018 se aprobă cu 17 voturi ”pentru” și un vot 

”abținere”(Giurgiu Radu) 
 

La punctul 30 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcție). Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru funcţionarii publici şi 
personalul contractual din cadrul aparatului de specialitate al primarului municipiului 
Hunedoara, a instituţiilor şi serviciilor publice, fără personalitate juridică, aflate în subordinea 
Consiliului local al municipiului Hunedoara, pe anul 2019.    

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
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Se dă cuvântul: 
  -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.489/2018 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 31 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie) Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractelor 
de închiriere având ca obiect bunurile aflate în domeniul public al municipiului Hunedoara și 
date în administrarea Serviciului Public Administrația Piețelor, Târgurilor și Oboarelor din 
municipiul Hunedoara. 

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
  -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.490/2018 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 32 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie) Proiect de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la contractul 
de comodat nr. 308/19.04.2017, încheiat între Municipiul Hunedoara şi Clubul Sportiv Școlar 
Hunedoara. 

D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
  -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil. 
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  - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”Acest proiect de hotărâre îl văd de 2-3 ani de zile de când sunt, pe ordinea de zi  

în luna Decembrie. Aș dori să fac un amendament. Am discutat și cu d-na Ilcu despre acest 
proiect, aș dori la anexa de la proiectul de hotărâre să fac un amendament. Să se 
prelungească contractul pe o perioadă de 3 ani de zile, începând cu data de  01.01.2019 până 
la data de 31.12.2021.” 

 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”D-nul consilier, știți care a fost durata contractului decomodat?” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”Am discutat cu dânsa și a spus că...” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Discutăm de legalitate d-nul consilier. Știți care a fost perioada? Nu știți! A fost 

pe un an de zile. În concluzie nu se poate prelungi cu un act adițional decât tot cu maxim 
perioada  care a fost inițial.” 

 
D-nul Scurtu Raul: 
”M-a rugat să întreb. Mulțumesc!” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Deci nu mai susțineți amendamentul?” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”Dacă nu se poate, nu.” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Eu nu-l pot viza din punct de vedere al legalității. Dvs. puteți să-l votați.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.491/2018 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 33 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie).Proiect de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la contractul 
de comodat nr. 307/19.04.2017, încheiat între Municipiul Hunedoara şi Clubul Sportiv Școlar 
Hunedoara. 

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
  -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
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  - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.492/2018 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 34 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie) Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adiţional la 
Contractul de închiriere nr. 51/23.03.2016 încheiat între Municipiul Hunedoara şi PFA Pascu 
Diana Maria, cu modificările ulterioare. 

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
  -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.493/2018 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 35 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de colaborare  între 
Direcția de Asistență Socială a municipiului Hunedoara și Asociația Umanitară Betel 
Hunedoara. 

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
                        -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.494/2018 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 36 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui  Protocol de colaborare  între 
Direcția de Asistență Socială a municipiului Hunedoara și Asociația ,,Autism - Lumea Mea” 
Hunedoara. 

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
  -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.495/2018 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 37 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr. 445/ 2018 privind acordarea unui mandat special  reprezentantului Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara  în Adunarea Generală  a ASOCIAŢIEI DE DEZVOLTARE 
INTERCOMUNITARĂ AQUA PREST HUNEDOARA .  

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
 

D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Președintele de ședință a anunțat că nu participă la vot și la dezbateri.” 

 
Se dă cuvântul: 
  -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 17 voturi ”pentru” 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate - 17 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.496/2018 se aprobă în unanimitate - 17 voturi ”pentru” 
 
La punctul 38 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unui teren aflat 
în proprietatea Statului Român şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara,  
în proprietatea privată a actualului  deţinător al construcţiilor. 

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
  -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.497/2018 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 39 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie) Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a 
contractului de închiriere nr.368/3/10.01.2018, având ca obiect închirierea unui spațiu camera 
nr.2, în suprafață de 36,58 mp, cu destinația birou, aparținând Municipiului Hunedoara, aflat în 
incinta Clădirii de Birouri a Sitului Industrial,,SSA'' Hunedoara, situat pe strada Furnalelor, nr. 
2B 

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
  -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.498/2018 se aprobă în unanimitate  
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La punctul 40 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de colaborare între 
Municipiul Hunedoara și Agenția Județeană pentru Plăți și Inspecție Socială Hunedoara pentru 
identificarea tinerilor inactivi din municipiul Hunedoara cărora le pot fi furnizate informații și 
măsuri personalizate de sprijin în vederea integrării pe piața muncii.   

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
  -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.499/2018 se aprobă în unanimitate  
 

PAUZĂ DE 10 MINUTE 
 

La punctul 41 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii  consilierilor în 
funcție). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la Societatea 
Parc Industrial S.R.L. HUNEDOARA. 

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
  -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.500/2018 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 42 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii  consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la Societatea PRIM TRANSPREST 
HUNEDOARA S.R.L. . 
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D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
  -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.501/2018 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 43 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării și completării Actului Constitutiv al  
Societății Salubprest Hunedoara S.R.L. . 

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
  -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.502/2018 se aprobă în unanimitate  
 

         
         La punctul 44 al ordinii de zi Diverse.   
 

Se dă cuvântul d-lor consilieri. 
  

D-nul Bădin Ion: 
„Vă mulțumesc. Suntem la sfârșit de an când se fac bilanțuri, sigur din cifra atinsă 

și astăzi 502 hotărâri de consiliu, proiecte de hotărâri  care au devenit hotărâri de consiliu local 
și sper ca cele 43 de azi să devină Hotărâri de Consiliu Local. S-a văzut munca depusă în 
slujba cetățenilor municipiului nostru de către edilul orașului, de către Consiliul Local și nu în 
ultimul rând de către aparatul din cadrul Primăriei Hunedoara. A fost în acest an și unele 
probleme la anumite hotărâri de consiliu, anumite frâne puse de către colegii noștri de la PNL 
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care la un moment dat votau ”contra” în următoarea ședință se răzgândeau și votau ”pentru” 
dar părerea mea este că ceea ce s-a făcut în Hunedoara și în acest an este vizibil pentru 
locuitori și știu să aprecieze sau să nu aprecieze în viitor lucrurile făcute bine. Se putea face și 
mai mult și în totdeauna trebuie să fim perfecționiști și cred în acest ideal atât în privința 
noastră cât și în privința angajaților primăriei Municipiului Hunedoara.  

Cuvântul meu are și un pic de tentă politică pentru că asta este, în ultimele zile, 
în ultimele săptămâni urmăresc in de aproape deci am urmărit mai de mult acest grup al PNL-
ului Municipiului Hunedoara, Lucian Gherman. L-am văzut într-o emisiune televizată la postul 
de acasă al PNL-ului, săptămâna aceasta m-am uitat în reluare, probabil eu și cu el, pentru că 
nu am știut că a fost emisiunea, să văd ce aberații mai spune. L-am urmărit și pe rețeaua de 
socializare, este cadru didactic, cadru universitar și cred că nu face bine instituției în care 
lucrează și înainte de a trece mai departe poate că d-le primar ar trebui, nu știu, o scrisoare 
deschisă adresată Ministrului Educației, pentru faptul că dânsul face politică și în instituția 
unde lucrează dar și pe aceste rețele de socializare unde dezinformează, nu informează 
populația Municipiului Hunedoara. Vă dau niște exemple din ultimul timp, adică astea sunt de 
copii de grădiniță care le scrie, cică hunedoreni plătiți-vă taxele, directorii și administratorii PSD 
angajați de Bobouțanu trebuie să-și încaseze primele de Crăciun. Adică cum? Nu trebuie să 
ne plătim toți taxele și impozitele? Adică le plătim ca să plătească Bobouțanu prime de Crăciun 
pentru angajații primăriei sau pentru ceilalți angajați? Hai să fim serioși! Alta: la Hunedoara 
pesedistul Bobouțanu le ia bani copiilor la patinoar, la Deva au intrare gratuită. Păi domnilor 
colegi de la PNL să informați și pe liderul dvs. pe guru,  și iată ce spune hotărârea de Consiliu 
Local pe care am luat-o de pe site-ul Primăriei din Deva: patinoarul artificial de la Deva 
amplasat pentru prima dată în Parcul Cetate, se deschide astăzi 3 Decembrie 2018 la ora 17, 
la propunerea primarului Municipiului Deva, Florin Oancea, consilierii locali au aprobat intrarea 
gratuită pentru cei care doresc să vină la patinoar până în data de 17 Decembrie 2018, de la 
această dată intră în vigoare tarifele de acces aprobat prin HCL nr. 433/2018, da? Tarifele au 
rămas aceleași ca și anul trecut, respectiv 10 lei pentru fiecare serie de patinaj (2 ore) și 10 lei 
pentru închiriere patine pentru fiecare serie de patinaj (2 ore), programul de funcționare și așa 
mai departe. Deci dacă este hotărârea de consiliu care este pe site-ul Primăriei din Deva. 
Dacă între timp a mai fost vre-o ședință a Consiliului Local și am văzut că nu este afișat nimic 
pe site, în care minorii până în 18 ani, ei aveau voie să intre gratis la patinoar, vă rog să ni se 
spună și nouă și d-le secretar întrebați Prefectura de lagalitate, ca să știm, că atunci înseamnă 
că e ok și putem și noi să facem același lucru, știu că nu se poate acest lucru.” 

 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”D-nul consilier eu pot să vă răspund pe loc fără să întreb Prefectura, gratuitățile 

se pot oferi doar cele care sunt prevăzute pe Codul Fiscal și pe Legea Educației Naționale, 
nimic mai mult. Acum, în privința altora, ce hotărâri de consiliu dau, că și le fundamentează 
doar pe Legea nr.52, pe transparență decizională, nu mă pot pronunța. Fiecare răspunde 
pentru ce semnează și în același timp răspund și consilierii care au ridicat mâna.” 

 
D-nul Bădin Ion: 
„Corect. Ei zic de gratis în continuare, nu am văzut o nouă Hotărâre de Consiliu, 

cea care este, este cea care v-am citit-o acuma. Alta scrisă de guru, d-le Bobouțanu unde sunt 
cele 80 și ceva de utilaje cu care te lăudai că vei deszăpezii tot județul sau iară ai mințit? Hai 
să fim serioși, oare când, nu am văzut nici unde să fi declarat Primarul Municipiului Hunedoara 
că pentru deszăpezire sunt 80 de utilaje pregătite la Hunedoara și mai deszăpezim și Județul 
Hunedoara. Nu cred că-i face bine, din punctul meu de vedere îi face bine, și tocmai de aceea 
vă rog să-i transmiteți d-lui Gherman și dacă vrea îl susțin cu toată ardoarea ca în 2020 să 
candideze, să nu-l lăsați cumva să nu candideze din partea PNL-ului la Primăria Hunedoara, 
că sunt sigur, dau un pronostic de acuma, mă pricep la asta, cred că veți rămâne cu jumătate 
din posturile actuale. 
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În rest sunt mândru că sunt cetățean în continuare a acestui municipiu, voi lucra 
în continuare pentru locuitorii Municipiului Hunedoara, spun și dvs. și colegilor aici de față și 
angajaților primăriei, să vă urez Sărbători Fericite un An Nou mai bun decât 2018 și să fim 
sănătoși, să ne vedem cu bine. Vă mulțumesc!” 

 
D-na Popa Mihaela: 
„Vreau să vă supun atenției unele aspecte care privesc cetățenii municipiului 

nostru și care necesită remediere. În primul rând costurile taxelor comune ale cetățenilor pe 
anul următor deja au început vociferările în ceea ce privește costul ridicat al gunoiului din 
cuantumul taxelor. Bine înțeles pus pe seama primăriei. Am înțeles că firma care a câștigat 
licitația, operatorul cu deșeurile își stabilește tarifele și nu se poate interveni din partea noastră 
a primăriei și a Consiliului Local. Dar acest cost poate fi și mai mare. În ceea ce privește costul 
canalului din cuantumul taxelor, dacă se poate discuta, am înțeles că s-au făcut demersuri cu 
operatorul Apa Prod, pentru că la Deva acesta este 75% din cuantumul apei iar la Hunedoara 
este 90%. Întrebarea este dacă se poate face ceva măcar în acest sens? Cu reglarea măcar a 
procentului de 75% în ambele municipii. 

 Referitor la circulația autovehiculelor pe drumurile publice, aș vrea să sesizez 
două situații care mi s-au părut cele mai grave și care cred că pot fi remediate în condițiile 
actuale de vreme. Pe traseul primului pod pe care se intră în Hunedoara din direcția Pestiș la 
jumătatea lui există o denivelare care impune trecerea autovehiculelor pe contrasens. O altă 
porțiune de drum care este extrem de deteriorată și aglomerată este strada din spatele 
blocurilor de la Union, acolo este o circulație intensă din cauza că sunt foarte multe mașini și 
firme la parterul blocurilor și acolo chiar este o porțiune în care nu se poate circula că se rupe 
mașina. Vă mulțumesc!” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Îmi cer scuze, d-nul Bădin am uitat să vă răspund. Noi am căutat întotdeauna să 

fim poate mai catolici decât Papa, dar și din dorința de a nu avea probleme. Peste 500 de 
hotărâri de Consiliu Local au fost și anul trecut, și este munca a dvs. pentru că dvs. sunteți cei 
care veniți la ședință dezbateți și aprobați. Nici una nu a fost atacată de Prefectură. Sigur, noi 
primarii și să nu fiu eu altfel acuma să nu dau vina numai pe alții, poate uneori căutăm tot felul 
de Hotărâri de Consiliu și prin gratuitățile acestea să ne creștem un pic noi, imaginea. 

 Consiliul Local este cel care votează și oricând voi iniția un proiect de hotărâre 
să dăm gratuitate la orice, dacă dvs. votați este problema dvs.. Înainte de a se stârni polemica 
în presă de la Deva, am discutat cu d-nul secretar, pentru că noi am mai discutat de exemplu 
și despre gratuitatea intrării la Castelul Corvinilor pentru toți cetățenii Municipiului Hunedoara, 
am și votat-o, a fost chiar proiectul meu. La momentul respectiv, pe mandatul de viceprimar, a 
fost atacată de Prefectură și invalidată. Tot la fel și aici, costul biletului la noi este de 5 lei, la 
Deva este de 10 lei, nu înțeleg polemica aceasta. Sigur, dacă oficiul juridic își va pune 
semnătura și secretarul pe un proiect de hotărâre în care să dăm gratuități, putem să extindem 
că nu cred că cineva s-ar opune. Trebuie să fim atenți, avem și controlul Curții de Conturi, la 
orice leu pe care îl cheltuim, sunt banii contribuabilului și trebuie să vedem este legal sau nu 
este legal. De asta vorbim, de legalitate. Am văzut și eu în țară tot felul de proiecte de hotărâri, 
de câte odată te iei cu mâinile de cap cum se dau bani pentru tot felul de lucruri, și pe urmă 
când vine Curtea de Conturi, încep disputele, primarul răspunde, el cu Consiliul Local, nu 
răspunde și UAT-ul care copiază un astfel de proiect. Nu am declarat nici o dată că avem 80, 
că nu avem 80, adică mărturie stau fotografiile și situațiile trimise la Prefectură și peste tot cu 
utilajele de deszăpezire. Dvs. știți câte sunt. Îmi pare rău că dvs. ca și colegi liberali dar colegi 
ai noștri ai Consiliului Local, nu îl informați pe d-nul Gherman. D-le, 14 utilaje cu totul, cu 
buldo, cu mașinile care însoțesc celelalte mașini de deszăpezire cu controlul care se face. 
Faptul că am gestionat codul portocaliu, sigur există loc de mai bine, întotdeauna există o 
nemulțumire dar marea masă a cetățenilor au observat, spre deosebire de alte localități din 



44 

 

jurul nostru, oamenii de la salubritate și-au făcut datoria, pentru că de fapt, pe ei îi acuzați că 
nu și-au făcut datoria.  Eu cred că și-au făcut datoria.  

Costul gunoiului. Eu aș fi dorit să menținem în continuare societatea noastră, dar 
pentru că și dvs. știți, este un proiect pe fonduri europene, un proiect care este accesat încă 
din perioada fostului președinte al Partidului Național Liberal, d-nul  Mircea Moloț, a majorități 
consilierilor liberali de la Consiliului Județean, a primarilor liberali care au trecut prin 
Hunedoara, și până la urmă un proiect bun de care beneficiază tot județul. S-a licitat un preț, 
acest preț este licitat, trebuie să le spuneți oamenilor, știu, sunt absolut convins că 
președintele dvs. va spune că eu cu d-nul Bădin mărim prețul la gunoi, după ședința asta sigur 
așa o să zică și de tine. Nu-l mărim noi, noi nu avem interes absolut deloc și sper ca acest preț 
să poată să scadă, dacă informarea populației va fi făcută corespunzător de către noua 
societate privind selectarea gunoiului. 

În ceea ce privește costul canalului, dacă lucrurile stau așa și noi am mai discutat 
lucrul acesta și îl întrebăm și pe d-nul președinte de ședință dacă este adevărat.” 

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
”Da așa este.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”...vreau să promovăm un proiect de hotărâre, d-na Popa chiar dvs., pentru că 

dvs. ați ridicat problema, eu vă rog să promovați un proiect de hotărâre, aveți sprijinul 
aparatului de specialitate, dvs. să-l semnați nu primarul, să se zică că primarul are capital de 
imagine. Îl semnați dvs. îl faceți public și chiar vă rog să-l votăm. Și pe mine mă deranjează 
această competiție din toate părțile, Hunedoara – Deva. Și mai ales acolo unde Hunedoara 
pierde ceva.” 

 
D-nul Bădin Ion: 
„Cu 75% și cu 90% este vechi antic și de demult, pentru că la vremea respectivă 

era vorba de canalizare separată, canalizare menajeră, canalizare fluvială, alții canalizare 
mixtă și a rămas încetățenită, Deva plătește mai puțin canalizarea decât Hunedoara ca și 
procent.” 

 
D-nul Mititelu: 
”D-le primar este adevărat, o să vă trimit documente. Are dreptate d-na Popa. Ar 

trebui să nu mai fim noi fraierii Hunedoarei.” 
 

D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”În ceea ce privește denivelarea de la primul pod, vă rog să mă credeți că am 

notificat firma respectivă de nenumărate ori. Nu vreau să discut despre numele firmei, nu 
vreau să discut despre alte lucruri care e legat de banii publici la momentul respectiv, o s-o 
facem din nou. Mai facem o notificare, d-nul Nimu cam în fiecare zi câte una, poate că înțeleg 
și dânșii. Și o notificare către Consiliul Județean să repare odată balustrada la Pestiș acolo 
unde a avut loc accidentul. Eu am vorbit de 10 ori dar poate că nu se pun vorbele la dosar, și 
atunci haideți cu notificarea. 

La Union circulația este într-adevăr un coșmar acolo în zona respectivă. Este o 
problemă și de asfaltare, trebuie să recunoaștem. În momentul de față suntem pe punctul de a 
începe proiectarea tehnică pe acordul cadru și vom și prezenta cât de curând primul 
subsecvent dar și al doilea subsecvent îl gândim, inclusiv toată zona Dacia delimitată de b-dul 
Dacia și b-dul Corvin, respectiv Avram Iancu. Toată zona ar trebui să intre într-o reabilitare și 
atunci să stabilim prin comisia de sistematizare, probabil un sens unic, nu știu, o să ne gândim 
atunci cum să facem ca să evităm ambuteiajele din zonă. Mulțumesc.” 
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D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 
„Aș vrea să încep cu ce am sesizat acum vre-o 3 luni, parcă prin septembrie și 

anume celebrele gropi de pe strada Mureșului, vroiam să-l laud pe d-nul primar că o reușit să 
facă legătura înspre b-dul Mihai Viteazu, numai că pe Mureșului a mai rămas o groapă. Greu 
de crezut că cineva nu o vede, eu am luat-o o singură dată când era ploaie și am simțit că se 
rupe mașina, de atunci o știu, e foarte drăguță, dacă mergi cu 40-50 la oră s-ar putea să-ți 
pierzi roata.  

Am primit de la cetățenii din Buituri mulțumiri pentru faptul că s-a început să se 
acopere gropile de pe strada Lătureni. Și acolo întâmplător sau neîntâmplător, nu știu cum să 
vă spun, a mai rămas o groapă. O groapă care având în vedere că pe partea cum urci către 
biserică pe partea stângă, e mașină parcată în fața imobilului, nu ai cum să nu o iei, dar dacă o 
ști o iei cu frână ușor, așa la 5 la oră, dacă nu, o iei la 30 la oră, iarăși s-ar putea să-ți pierzi 
roata. 

Ați spus de serviciul de salubritate de deszăpezire. Mulțumim la Dumnezeu că au 
fost două zile de zăpadă și nu au fost 5, că închideam sigur școlile. Eu vă dau exemplu strada 
pe care locuiesc eu, Buituri. Plătim aceleași taxe ca și în orașul Hunedoara, nu a fost nici 
măcar încercat să se bage plugul. Am văzut pe strada Lătureni o chichineață mică care ca să 
curețe strada ar trebui să meargă de 3 ori și strada Lătureni nu e foarte întinsă, sunt convins 
că pe b-dul Dacia va trebui să treacă de vre-o 7 ori stânga-dreapta și în sus și în jos, ca să 
poată să curețe tot asfaltul, asta este. 

Săptămâna trecuta am fost la un consiliu de administrație la Grădinița PP1 și d-
na directoare mi-a spus să ridic această problemă, eu v-o supun atenției, știu că bugetul local 
este așa cum este și trebuie să ne descurcăm. A discutat despre naveta persoanelor cadrului 
nedidactic, știu că se decontează la cadrul didactic, didactic auxiliar, la cadrul nedidactic este 
vorba de câteva bucătărese, câteva îngrijitoare la grădiniță care fac naveta și care având 
salarii foarte mici, ar fi în cazul în care s-ar putea rezolva din bugetul anului viitor, să se 
deconteze și naveta lor. Vă mulțumesc.” 

 

D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Dacă lucrurile stau așa și au omis cei de la societate să facă cele două gropi, nu 

cred că e o problemă, chiar și acum putem să le plombăm, atâta timp cât temperaturile sunt 
peste 0 grade. În ceea ce privește deszăpezirea, cred că la fiecare propunere a noastră de 
capitalizare de angajare a personalului, v-ați opus. Dacă v-ați opus nu prea văd de ce să-i 
certați, nu prea are logică. Dvs. v-ați opus, dar evident că lucrurile trebuie discutate altfel. 
Oamenii din zona respectivă nu s-au opus. Oamenii din zona respectivă și-au plătit impozitele 
și cu ajutorul consilierilor care au votat pentru înființarea societății, pentru capitalizare, pentru 
cumpărare de utilaje, pentru angajarea oamenilor, noi avem obligația să și explicăm să și 
facem. Noi am avut cod portocaliu. Dvs. nu confundați o simplă ninsoare cu 14 ore neîntrerupt 
și nu uitați Hunedoara nu a avut o școală închisă! Pentru că dacă lucrurile ar fi stat așa cum 
sunt prezentate tendențios, ar fi trebuit să închidem toate școlile. Uitați-vă la Lupeni, de 
exemplu, acum mi-a venit în minte, au închis școlile, da? Alte județe care au fost tot sub cod 
portocaliu, Timiș. Noi nu am închis nici una, pentru că am reușit să gestionăm situația, 14 ore 
neîntrerupt. Tot personalul de la Salub Prest a stat în acele schimburi pe poziții și au muncit. 
Nu putem să spunem că nu au muncit, nu putem nici să punem o prelată peste oraș și să nu 
ningă deloc. Începem întotdeauna cu străzile principale, cu bulevardele pentru că pe acolo 
circulă transportul în comun, aprovizionarea tuturor magazinelor de la cel mai mare până la 
ultimul butic, tot pe acolo trece, salvarea, ambulanța tot pe acolo trece, poliția tot pe acolo 
trece, pompierii tot pe acolo trec. După ce se termină cu aceste străzi se intră pe străzile 
secundare până la drumurile marginale, asta este o ordine. Iar dacă dvs. vreți în calitate de 
consilier local, putem să vă punem la dispoziție sistemul GPS de la societatea de salubrizare 
să vedeți fiecare stradă, pe unde se intră. Deci s-a intrat și pe Buituri, poate că nu s-a intrat în 
secunda în care s-a așezat zăpada, dar v-am explicat de ce. Puneți-vă în situația unui șef de 
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acolo care trebuie să meargă și să facă treaba pe o stradă și pe urmă să meargă în altă parte. 
Și când a mers în altă parte a început să ningă din nou și lucrurile păreau ca și cum nu ar fi 
fost deloc. Vă asigur că acel telefon al dispeceratului chiar este funcțional, credeți că nu-i 
verificăm? Sunați și dvs. când se întâmplă așa ceva și atunci puteți să spuneți, d-le nu ne 
răspund, nu și-au făcut datoria, puteți să filmați strada, puteți să pozați strada, dar să facem 
totul ca un lucru logic. 

Să ne ocupăm de cele două gropi, mâine dimineață, cred că azi i-am pus să se 
ocupe de celelalte de pe George Enescu.” 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 
 „D-nul primar, pe Buituri de la cămin, d-nul secretar știe de strada respectivă, nu 

s-a intrat cu nici un utilaj, gram, de Duminică, azi e Joi. Înțeleg că nu sunt bulevardul Dacia, 
dar nici un utilaj nu a intrat, noi am deszăpezit cu lopețile și noroc cu copiii care s-au dat cu 
sania și ne-au făcut un pic de drum ca să urcăm.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Ați spus că de Duminică până azi. D-nule vă pot pune la dispoziție tot traseul, 

inclusiv declarația investitorului de acolo de sus de la perdele, care a venit ieri ca să ne  
mulțumească...” 

 
 D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 
 „Aia e strada Lătureni, d-le primar.” 

  
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”...apropo, numai puțin, că s-a dus utilajul în toată zona, de la el a plecat și de 

acolo. Dacă lucrurile stau așa cum zic eu, atunci dvs. iar dezinformați și e păcat...” 
 

D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 
 „Așa este, mai ales că stau acolo și în fiecare dimineață plec cu mașina pe două 

urme...” 
 

D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Ascultați-mă! Nu am spus că a fost utilajul când ați plecat dvs. la servici, că e 

posibil să nu fi fost, dar v-am explicat cum stă situația.” 
 

D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 
„Îmi puteți spune când s-a terminat ninsoarea? Nu Duminică dimineața s-a 

terminat ninsoarea? A nins și Luni? Bun. Luni seara să zicem, azi e Joi.” 
 

D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Păi nu, ați zis că până azi...” 
 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 
„Păi nu a fost până azi dimineață nici o mașină, eu de asta zic, nu credeți. Eu 

mă duc și fac poze.” 
 

D-na Borca-Lucan Laura: 
”D-nul Ardelean, dacă dvs. tot locuiți acolo de ce nu ați luat măsuri? Să sunați 

pe...” 
 
 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 
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„Am luat măsuri d-na consilier, am luat măsuri, am curățat cu lopata cu vecinii.” 
 
D-nul Bădin Ion: 
”Trebuia să sunați la numărul de la dispecerat, noi consilierii cu d-nul primar am 

mai fost și pe teren în zilele acelea.” 
 

D-nul Giurgiu Radu: 
”D-le primar vă rog să luați măsuri în ceea ce privește modul în care se operează 

iluminatul public deoarece pe 17.12 eram anunțat că la orele 14.00, pe strada Urcușului 
luminile stradale încă mergeau. 

De asemenea, luna trecută am fost sesizat că în micro IV luminile funcționau în 
timpul zilei. 

Legat de strada Urcușului, deszăpezirea s-a făcut chiar în primele ore ale 
dimineții când stratul de zăpadă era de maxim 5 cm (ceea ce trebuie să recunosc a fi 
excelent), dar pe urmă, când ninsoarea a atins apogeul iar stratul era de peste 30 cm din 
păcate nu s-a mai intervenit, așa că vă rog ca în situațiile viitoare să rezolvați aceste 
neajunsuri. 

În lunile decembrie 2016 – februarie 2017 am tot insistat prin diferite postări de 
necesitatea achiziționării de clorură de calciu și / sau magneziu în calitate de material 
antiderapant și degivrant, prin urmare mă bucur că până la urmă le-ați achiziționat și folosit. 

Domnule primar, observ că se lucrează la pietonală și la minus 5 grade, 
considerați că în acest caz lucrările vor fi de calitate iar pavajul va rezista? Pământul este 
înghețat și mi-e greu să cred că nu “va lucra” la vară, dar dacă asta este decizia dvs. și credeți 
că așa este bine, noi nu putem decât s-o respectăm… 

Am văzut un atac tipic pentru dvs. și sfătuitorii ce-i aveți în preajmă, cum că in 
postarea mea legată de gunoi aș minți, prin urmare vă atrag atenția că ați fost de acord cu 
mine asupra subiectelor atinse în ședința de marți (valoarea containerelor, valoarea redevenței 
plătite si procentul ce-l recuperăm in 8 ani de contract), că în tot textul hotărârilor și a anexelor 
nu apare nicăieri vreo sumă sub formă de redevență sau chirie alocată către Salub pentru 
sediul ce-l predă societății Brai-Căta, că nu se specifică nici o sumă de plată pentru containere 
și pubele (indiferent cine-i beneficiarul). Prin urmare vă rog acum să ne arătați unde scrie ceva 
de aceste aspecte în documentația primită!    

Și în aceeași ordine de idei, pentru a înțelege de ce am votat cu ”pentru” vă 
explic pe înțeles… să nu plătim un infringement de milioane de lei noi pentru nerespectarea 
contractului de salubrizare. 

Iar în final, vă spun că postarea nu avea nimic cu dvs. ci cu modul în care 
administrațiile trecute au reușit să dea peste cap un serviciu ce în fiecare țară civilizată 
aparține de primărie deoarece salubrizarea are efect direct asupra sănătății cetățenilor… dar 
prin modul în care ați reacționat mi se demonstrează în mod cert că fum fără foc nu iese. 

 Aș dori să vă adresez niște întrebări la care doar dvs. puteți să-mi răspundeți. D-
nul Florin Voicu conferențiar universitar....” 

 

D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Vă rog să le faceți în scris și să le lăsați la secretariat și o să vă răspundem. 

Altceva? Aștept întrebările în scris.” 
 
D-nul Giurgiu Radu: 
”Nu doriți acuma să vi le adresez verbal?” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Puteți să le lăsați, așa cum spune procedura, la secretariat sau înregistrate la 

CIC...” 
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D-nul Giurgiu Radu: 
”...înregistrate la registratură, le dau în scris. Ok, nu le expun verbal acuma. Era o 

întrebare pentru toată lumea și numai dvs. puteți să răspundeți.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
 ”Știind că doar eu vă pot răspunde atunci o să depuneți la CIC...” 
 
D-nul Giurgiu Radu: 
”Adineauri dvs. ați spus...” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
 ”...ați spus că e pentru mine, dacă e pentru mine, lăsați la....haideți mai departe.” 

 
D-nul Giurgiu Radu: 
”Nu-mi răspundeți acuma, că vă înțeleg de ce. Doresc să mulțumesc tuturor 

colegilor din primărie ce m-au ajutat şi îndrumat de fiecare dată când le-am solicitat sprijinul și 
le urez cu ocazia sfârșitului de an un 2019 mai bun, plin de sănătate și împliniri.  

De asemenea doresc să urez tuturor colegilor din consiliu Sărbători fericite! Vă 
mulțumesc!” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
 ”Avem tot felul de aplicații și dvs. aveți pe telefon aceste aplicații, inclusiv aceea 

de a sesiza primăria Hunedoara, cu o groapă, cu iluminatul care este aprins. Nu-mi aduc 
aminte, d-nul Nimu, aveți vre-o sesizare de la d-nul Giurgiu? Nu aveți! O ținem pentru ședință, 
ca să spunem ce s-a întâmplat în urmă cu 10 zile.” 

 
D-nul Giurgiu Radu: 
”Sesizările nu sunt de la mine. Dacă intrați la mine pe pagină veți vedea oameni 

în vârstă care mi-au scris.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Strada Urcușului, dacă d-nul Ardelean spunea că nu am acționat deloc, iată o 

altă stradă secundară în care am acționat din prima, dar tot nu e bine. D-nul Giurgiu, nu am 
achiziționat clorura de calciu și de magneziu că ați spus dvs., am achiziționat-o că trebuie și 
am gândit-o de mult. Haideți să nu ne aruncăm merite acolo unde nu avem. Dacă d-na Popa a 
ridicat o problemă și are tot suportul, pentru că are dreptate, o spune public, nu ați spus public 
niciodată, numai după ce se face. Vi le spun așa pentru că așa meritați...” 

 
D-nul Giurgiu Radu: 
”Ceea ce a prezentat d-na Popa, am sesizat și colegul meu Săndel și eu, în 2016 

și în 2017.” 
 

D-nul primar Bobouțanu Dan: 
 ”Ca de obicei dezinformați! În ceea ce privește lucrarea la pietonală, 

constructorul hotărăște pentru că evident că își asumă. Foarte bine dacă vremea îi permite să 
lucreze și orice reparație ulterioară se va face tot de către ei. O știm toți. Valoarea redevenței, 
nu! Ați dezinformat, de fapt nu ați dezinformat, nu ați priceput nimic și nici nu ați citit 
documentele pentru că știu că este greu să citiți. Noi primim redevență pe acele containere, 
pentru că le-am introdus în sistem și dacă ați fi citit Hotărârea de Guvern care spune clar la cât 
se întinde valoarea unei redevențe ați fi avut un răspuns clar, totodată ele funcționează, 
puteau să nici nu plătească, la o adică, redevență, dar uite că s-a acceptat plata. Este bine că 
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aducem bani, sau pe dvs. vă deranjează că de ce aducem?” 
 

D-nul Giurgiu Radu: 
”Nu, că sunteți consecvent.” 

 

D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Fără alte răutăți, d-nul Giurgiu ați mințit destul, lăsați-ne să povestim, să 

explicăm oamenilor, că până la urmă acesta este interesul. Erați pe lângă subiect total! Ați avut 
toate documentele, vi s-au și explicat, uite cum se calculează și era suficient să vedeți, hai să 
văd și eu cum se calculează redevența? La câți ani de zile se împarte investiția? Era simplu! 
Containerele.. și asta puteați să aflați, dar nu ați avut un pic de răbdare, că vi s-a explicat! Sau 
v-am explicat eu, da la prima ședință vom discuta toate astea, dar nu ați mai avut răbdare. Și 
containere de gunoi, cum vi se pare atac la persoană, cum adică?consilierii toți? Șmenuiți cu 
gunoiul? Pentru că conform postării și aprobării înseamnă că noi toți am făcut o șmenuială cu 
gunoi. Vreau să vă spun tuturor, că nu e corect să ne jucăm cu cuvintele! Să ne trezim pe 
urmă acuzați, pentru că a scris d-nul Giurgiu, care el totuși a votat, șmenuiala cu gunoiul. D-
nul profesor Jitian, ce șmenuială cu gunoiul ați făcut? Că dvs. ați votat, nu eu! Sau d-na Popa, 
care e șmenuiala cu gunoi, conform declarației d-nului Giurgiu înseamnă că toți suntem 
infractori, că așa zice d-nul Giurgiu. Bine, ...” 

 

D-nul Giurgiu Radu: 
”Așa interpretați dvs.” 
 

D-nul primar Bobouțanu Dan: 
 ”Iar în ceea ce privește containerele, v-am explicat, sunt aduse pe acel program, 

sunt purtătoare de redevență. Oricum banii aceștia se varsă în acel cont de dezvoltare.” 
 

D-nul Giurgiu Radu: 
”Eu una am spun, dvs. alta spuneți.” 

 

D-nul primar Bobouțanu Dan: 
 ”Nu, dvs. nu aveți niciodată răbdare să vi se răspundă. Vă treziți vorbind singur, 

puneți întrebări, vă dați singuri răspunsuri și a doua zi vă apucați să dați în tot Consiliul Local. 
De data asta...” 

 

D-nul Giurgiu Radu: 
”Nu am dat în Consiliul Local.” 

 

D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Ba da! În tot Consiliul Local pentru că până la urmă Consiliul Local votează. Eu 

spun că ar trebui să fiți mai responsabil cu vorbele și dvs. ar trebui să petreceți mai mult timp 
la comisii, să studiați.” 

 

D-nul Giurgiu Radu: 
”Îmi pare rău, sunt singurul care vine la comisie, nu vine nimeni altcineva. 

Camerele mă văd.” 
 

D-nul primar Bobouțanu Dan: 
 ”Vă asigur că dacă studiați și puneți întrebările care trebuie, veți primi răspuns și 

studiatul nu doare.” 
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D-nul Giurgiu Radu: 
”Sunt singurul care vine, studiez, întreb, nimeni nu vine!” 
 

D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”D-nul consilier studiați înainte de a arunca acuzații în mediul on-line, care este 

spațiu public.” 
 

D-nul Giurgiu Radu: 
”Nu este nici un fel de acuzație.” 

 

D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Dvs. puteți să vorbiți unde vreți, dar șmenuiala cu gunoiul este o acuzație. Și aș 

întreba pe toți consilierii, d-lor ce ați șmenuit, conform declarației d-lui Giurgiu?” 
 

D-nul Giurgiu Radu: 
”Nu consilierii au șmenuit-o!” 
 

D-nul primar Bobouțanu Dan: 
 ”Păi nu, dvs. asta vreți să spuneți...” 
 
D-nul Giurgiu Radu: 
”Și cei care au făcut-o, au făcut o afacere cu gunoi.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Terminați acum discursul! Vă mulțumesc și chiar vă rog să studiați, că vă asigur 

că nu doare, bine? Mulțumesc încă o dată!” 
 

D-nul Giurgiu Radu: 
”Vă invit pe dvs. alături de mine când studiez și sunt singur aici.” 
 
D-nul Sevastru Bujor: 
”Scurt și cuprinzător. Prima problemă. Studierea posibilității de instalare a unei 

balustrade de protecție pe strada Viilor, deoarece acea balustradă a început să fie... să se 
dezvolte, au apărut din ce în ce mai multe construcții și e risc de a crăpa și să cadă de la o 
înălțime considerată pe mașinile de pe șoseaua care duce spre Teliuc.  

În al doilea rând, rog posibilitatea instalării unui limitator de viteză pe strada Ion 
Creangă în dreptul străzii Cocsarilor, întrucât sunt grupuri de elevi care merg către școală, și 
se deplasează pe timp de noapte mai ales, și în timpul zilei cu viteză considerabilă. Cu 
această ocazie se poate amenaja și o trecere pietonală.  

Următoarea idee. A apărut printre șoferii de la transportul local nemulțumiri, că 
aceasta a devenit o afacere de familie, întrucât se vorbește că pe mai multe trasee au fost 
angajate și soțiile unora dintre șoferi pe post de taxatoare. Nu înțeleg cum e posibil, nu e mai 
bine ca acestea să fie angajate pe post de controloare de bilete? În altă ordine de idei, tot aici 
se aude printre ei, să se prezinte eficiența noului traseu de transport în comun proaspăt 
înființat, este vorba de traseul 6. 

Ultima intervenție, aceeași problemă pe care o ridic de ani de zile, dacă tot 
interveniți pe lângă firma care asigură apa și canalul, să dăm un termen de începere a 
reabilitării canalizării pe strada Oțelarilor, Ion Creangă și Laminatorilor. Mulțumesc!” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Eficiența traseului 5, dacă nu mă înșel.” 
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D-nul Sevastru Bujor: 
”Da, 5, nu 6.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Ok. Vreau să vă mulțumesc în numele meu și al administrației locale pentru 

acest an. Evident că a fost un an greu pentru toți. Când ai multe proiecte și toate sunt în 
implementare în același timp, disconfortul este mare în oraș. S-a lucrat intens în foarte multe 
șantiere dar acest lucru nu a fost posibil decât cu sprijinul dvs., consilieri PSD, consilieri PNL, 
consilier UDMR chiar și consilieri de la PER, care nu s-au opus întotdeauna proiectelor 
adresate municipiului Hunedoara. Fără dvs. dezvoltarea orașului nu ar fi posibil pentru că așa 
funcționează sistemul în România și este bine că este așa. În totdeauna putem discuta 
proiectele de interes pentru Municipiul Hunedoara și să lăsăm patimile electorale pentru că 
până la urmă cetățeanul este cel care hotărăște cum votează. Și în anul viitor vom continua 
foarte multe proiecte dacă veți da votul vom putea să facem foarte multe lucruri împreună. 
Dacă nu, se pot opri foarte multe lucruri. 
                   Mulțumesc și aparatului propriu al primăriei. Astăzi dvs. ați analizat și ați acceptat 
creșterea salariilor angajaților primăriei. Un efort bugetar foarte consistent din punctul meu de 
vedere. Faptul că au reușit să atragă sume mari de bani pe fonduri europene și fonduri 
guvernamentale, m-a îndreptățit să fiu de acord cu cerințele în limita bunului simț și a finanțelor 
municipiului Hunedoara de creștere a acestor salarii. Sper ca angajații primăriei, colaboratorii 
dvs. până la urmă, să se ridice la înălțimea așteptărilor. Evident că același lucru îl cer și 
societății comerciale Salub Prest. A rămas fără acel obiect de activitate pentru că știam că va 
veni o zi în care va trebui să ne aliniem și noi dispozițiilor date de către ADI, dar noi vom 
monitoriza în continuare, chiar mai strict, ce se va întâmpla cu ridicarea gunoiului de către 
noua societate. În ceea ce privește societatea noastră, vrem să diversificăm activitatea și tot 
auzind-ul pe d-nul Ardelean despre gropi și nu doar pe d-nul Ardelean, chiar mi-am dat seama 
că trebuie să gândim un acord cadru pentru aceste plombări, acord cadru care se poate 
întinde pe mai mulți ani și de ce nu, societatea noastră să înceapă să facă aceste plombări să 
nu tot așteptăm după alții. 

 Ultima acțiune a noastră este sâmbătă la ora 12 în Parcul Tineretului, depunerea 
de coroane și la final Sărbători Fericite și multă sănătate dvs. și familiilor dvs.!” 

 
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
  ”Mulțumesc. Vă doresc și eu Sărbători Fericite! Declar ședința închisă.” 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
PREŞEDINTE,                             SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT, 

    Palcău Ciprian Ștefan                   Laslău Militon Dănuț 

 


